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Čudež bi bil, če bi iz občinskih 
svétnikov naredili svetnike
Dvanajst izolskih svetnikov seje odločilo, da prevzamejo oblast. Ne gre za kakšno posebno oblast. Gre za čisto majhno, 
lokalno oblast v malem obmorskem mestecu v katerem smo se do nedavnega skoraj vsi poznali, se med seboj pogovar
jali in kolikor toliko spoštovali, in s posmehom pospremili spolitizirane obiskovalce iz manj toplih slovenskih občin.
Potem so med nas zasadili seme sovraš
tva in netolerance in nenadoma se vse v 
naši občini začne in konča pri oblasti in 
politiki. Kot da ni več lepih sončnih za
hodov pri Ronku, ni več tišine Šavrinskih 
gričev ali neskončnih valov na svetilniku. 
Dnevi se začenjajo z brezplačnikom, ki 
nam skuša dopovedati, da je življenje 
ena sama polomija, nadaljujejo s pred
šolskimi forumi na medmrežju, izjavami 
za javnost in protiizjavami in tako vse do 
naslednjega dne, ko nas že čakak kakšna 
nova lokalna tragedija o kateri se bomo 
pogovarjali, namesto da bi razmišljali kaj 
nam je storiti za boljše življenje.
Vsake toliko si kot prepričan ateist privo
ščim prebiranje svetopisemskih zgodb, 
ki me vedno znova presenetijo s svojo 
preprostostjo in fabulativnostjo, tu in 
tam pa v njih odkrijem kakšno sporočil
nost, ki presenetljivo sovpade v naš da

našnji čas. In tako sem se, ob prebiranju 
vabila na sejo občinskega sveta, ki ga je, 
namesto župana podpisalo dvanajst ob
činskih svetnikov, spomnil na dvanajst 
Jezusovih apostolov in se poučil o njih. 
To-le sem izvedel: “Prvi kristjani prese
netljivo niso zamolčali dejstva, da je eden 
izmed dvanajstih apostolov Jezusa izro
čil sovražnim oblastem. To dejstvo pora
ja dvom v značaj Jezusa samega: mar se 
ni Jezus zmotil pri izbiri svojih najbliž
jih prijateljev? Toda enako presenetljivo 
je, da evangeliji skoraj nič ne povedo o 
motivih, ki so vodili Juda. Je bil razoča
ran, ko je spoznal, da Jezus ni Mesija s 
političnim programom osvoboditve? Je 
verjel, da dela v korist svojega naroda, 
ko je povzročil konec Jezusovega delova
nja? Nekateri pravijo, da ga je premamila 
denarna nagrada; drugi verjamejo, da je 
storil dejanje ljubezni.”

Priznam, da me je malo streslo in skoraj 
bi začel iskati, kdo med našimi svetniki je 
Simon Peter, ki je pri zadnji večerji predr
zno izjavil, da Jezusa nikoli ne bo zapu
stil, le nekaj ur kasneje pa je zanikal, da 
ga je sploh kdaj poznal.
Ko sem se zalotil sredi takšnih misli sem 
uvidel, da se je črv spletkarjenja priplazil 
tudi vame in sem hitro zapustil internet 
ter se odpravil med ljudi. In čeprav je po
dobnost med dvanajstimi apostoli in ob
činskimi svetniki presenetljiva sem pre
pričan, da Izola ne premore niti Jezusa 
niti dvanajstih apostolov in celo na Judo 
bi težko pokazali s prstom. Predvsem pa 
je jasno, da naši svetniki zanesljivo še 
niso svetniki.
p.s. Nekoč so Izolani svoje stvari prali v 
javni pralnici pri starem zdravstvenem 
domu. Danes jih peremo v medijih. Ali 
bomo zato kaj bolj oprani?

Kaj pa darilo?
Vsako leto isto, torta in sveče, 

in to se pri meni že sto let vleče, 
kot da so vsa leta enaka, 

in človeka nič novega ne čaka.
In na koncu še taka prevara, 
da mi sin na svečah špara.

Že res, da štejem polnih sto let, 
a to ne pomeni, da ne znam več štet. 

Sploh pa je že čas za pravo darilo, 
naprimer: desetletno posojilo.

Gasilci so le zborovali
V soboto, 12. aprila so se na občnem 
zboru Prostovoljnega gasilskega 
društva zbrali izolski gasilci. Prišli 
so nekdanji in sedanji gasilci, le iz 
občine ni bilo nikogar.

Erik Lovko ob 20 letnici Insule
V galeriji Insula bodo naslednji četr
tek predstavili zbornik ob 20 letni
ci društva in ob tem odprli razstavo 
slik Erika Lovka z naslovom “Solo 
fighi”. Res je zgodovina Insule en 
sam boj z obstanek.

lC Banka Koper
li
komunala
izo/a - isola

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
PONEDELJEK - PETEK: 8.00 - 17.OO V DELOVNEM ČASU - TEL.: 05/ 66 34 950 
SOBOTA: 8.00 - 12.00 IZVEN DELOVNEGA ČASA - TEL.: 041/ 650 882
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

tel : 041/ 650 375
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Kdor seje ogenj žanje požar, 
kdor išče barufo jo najde
V začetku tega tedna je na obalni splet, nato pa še v nekatere časnike prišla zgodba o kršenju dvojezičnosti v izolski 
občinski upravi. Mandrač, ki se vseskozi in ne le ob političnih krizah, dosledno zavzema za dvojezičnost v našem okolju, 
je dovolj resen medij, da o tako pomembni problematiki ne želi pisati na način, ki vodi k izključevanju drugačnih pa naj 
bodo katerekoli narodnosti, državljanstva, rase, veroizpovedi ali iz kateregakoli dela slovenske države. Saj veste: Il sagio 
non sa niente, l’Intellettuale sa poco, l’ignorante sa molto, il mona sa tutto.

Fritaja ter ureditev vodnega izvira
Na sončno soboto, 5. aprila, 2008, je Turistično društvo Šparžin organiziralo delov- ■ 
no akcijo, v kateri so krajani uredili zaraščeno »fontano Frata« v Medoših. Akcije . 
se je udeležilo kar lepo število krajanov, ki so s skupnimi močmi polepšali že poza
bljen in zapuščen izvir. Ker pa je zdaj ravno čas divjih špargljev, so po opravljenem ; 
delu pripravili tudi pravo domačo »fritajo z jajci«. Poleg tega so gospodinje pripra
vile tudi druge značilne domače jedi, kot so polenta, bakala, kruh iz krušne peči in 
seveda pecivo. Prijetno druženje je popestril še harmonikaš Simon Felda.

Sredozemski biseri fearlsofthc Meditei

V ponedeljek so v Kopru predstavili knjigo Pearls of the 
Mediterranean ( Sredozemski biseri), ki je nastala v okvi
ru Unescovega projekta SEMEP. V knjigi so zbrane zgod
be in legende, ki so jih napisali otroci iz enajstih držav 
(Albanija, Bolgarija, Ciper, Grčija, Hrvaška, Italija, Izrael,
Palestina, Romunija, Slovenija in Turčija).
Glavni namen projekta je spodbujati znanje in zavest o 
skupni dediščini, tako zgodovinski, kulturni, ekološki 
in etični v sredozemskem prostoru in promocija kulture 
miru ter strpnosti med državami. V projektu sodelujejo 
vrtci, osnovne in srednje šole iz območja Slovenske Istre.
V okviru projekta so izpeljali že številne dejavnosti, ve- 
čina jih je bila namenjena okoljski vzgoji. Na tiskovni konferenci v Pretorski palači v 
Kopru so predstavili UNESCO-vo zbirko sredozemskih mitov in legend, kot so jih zapi
sali šolarji iz enajstih sredozemskih držav in ki so jih bogato ilustrirali dijaki Gimnazije 
Koper, umetniške gimnazije likovne smeri. Urednica je bila Barbara Dobrila.
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Razstava natečajnih del za ureditev 
območij IPA 7 in IPA 8 v Izoli 
Razstavo natečajnih del bodo odprli v četrtek, 
17. aprila 2008, ob 19. uri v večnamenski dvo
rani osrednjega objekta Amfora Marine Izola. 
Razstavo pripravljajo Občina Izola, Konstruktor 
invest d.o.o. in Zbornica za arhitekturo in prostor 
Slovenije. Javnosti bodo predstavljena natečajna 
dela za javni, odprti, anonimi, enostopenjski, idejni 
urbanistični natečaj za ureditev območij 1PA-7 in 
IPA-8 v Izoli.
Razstava bo odprta od 17. aprila do 17. maja 2008, 
in sicer od ponedeljka do petka od 9.00 do 12.00 
in od 16.00 do 19.00 ure ter ob sobotah od 9.00 do 
14.00 ure. Vhod je iz smeri pešpoti ob morju.

Resničnost in sanje

Človek je kar malo vesel kadar ga opa
zijo in mu to pravzaprav godi. V mislih 
imam uvodni članek »So sanje podo
ba resničnosti ali je resničnost podoba 
sanj?« v zadnji številki Mandrača.
Naj takoj na začetku povem da sem za tr
ditev, da je resničnost podoba sanj.
Na začetku je bila ideja o marini v Izoli, 
ne le prvi na slovenskem primorju ampak 
celo prvi v Jadranu. Spominjam se, ko 
sem prvič slišal zanjo, bil sem zaposlen v 
TOZD Argo,., oddaljena slika,.... ki pa je 
kmalu postala precej bolj konkretna, ko 
sem sprejel odgovorno funkcijo (predsed
nik Izvršnega sveta SO Izola 1986-1990). 
Če ne drugače, se je ta konkretnost izkazo
vala v vsaj 4m2 veliki lepi maketi marine 
pod stekleno kupolo in polnim arhivom 
dokumentacije, načrtov,.... ni kaj reči, Izo
la je bila takrat zelo odločena, da jo zgradi. 
In to sliko - vizijo - sem sprejel od svo
jih predhodnikov, od svojih someščanov 
za svoje sanje. Beseda je prava, saj smo 
imeli vsakodnevnih problemov že pre
ko glave dovolj tako, da je res izgledalo, 
da je moč idejo uresničiti le v sanjah. Pa 
vendar smo kot ekipa zadevo pripeljali do 
predloga ZN Marina, ki ga je SO sprejela 
leta 1988. Tudi od tu naprej ni šlo gladko, 
zainteresirani investitorji so prihajali... in 
odhajali.
Prišla je pomlad 1990, nova doba, volitve
in konec mojega mandata,.....jaz pa sem
se znašel na cesti (na zavodu za zaposlo
vanje). Počel sem marsikaj, pravzaprav 
vse, kar mora človek v takem trenutku na
rediti za preživetje. In morda prav tej moji 
zagnanosti se moram zahvaliti, da sem bil 
znova povabljen k sodelovanju v tem pro
jektu, tokrat s strani podjetja Marinvest, 
ki je bilo ustanovljeno na podlagi dogo
vora med podjetji Simonov Zaliv, Stavbe
nikom, Galebom in Občino. Svojo resnost 
so izkazala med drugim tudi tako, da so 
prenesla na novoustanovljeno podjetje vse 
nepremičnine na območju ZN Marina in 
druga s projektom povezana upravičenja. 
Danes me je sram povedati koliko sem ta
krat zaslužil in tega ne govorim zato, da bi 
se pritoževal, ampak da ljudem pojasnim, 
kako izgleda tisto iz Mefovih sanj »in brez

Kino otok

Izjava glede financiranja 
festivala Kino Otok

Občina Izola je za leto 2008 v jav
nem pozivu za sofinanciranje pro
gramov na področju družbenih de
javnosti (področje kultura) za festi
val Kino Otok predvidela 48.179,00 
EUR.
Zavod Kino se je na javni poziv pri
javil, sam poziv pa bo zaključen, 
čim bo sprejet občinski proračun. 
Občina Izola bo zavodu Kino Otok 
podelila vsa sredstva, za katera so 
zaprosili, to pa znaša 32,14 odstotka 
vrednosti projekta. Lani je bilo za 
Kino Otok namenjenih 46.958 EUR. 
Že iz tega je razvidno, da je pomen 
festivala prepoznan, saj je mestu in 
hkrati celotni obalni regiji dal do
datno, mednarodno razsežnost. Še 
pomembneje pa se mi zdi dejstvo, 
da se je s tem festivalom začelo 
ustvarjati tudi novo kulturno sredi
šče v kontekstu celotne Slovenije, in 
to na obali.

Irena Ostrouška, 

Svetovalka župana za stike z javnostmi, 

turizem in družbene dejavnosti

enega samega vloženega dinarja zgradil 
zasebno marino«. Problem finansiranja je 
bil vedno javen, jasen in zlasti pereč na sa
mem začetku. Marina se je namreč ves čas 
načrtovala kot izgradnja za trg, za bodoče
ga investitorja, ki ga še nismo poznali, ker 
ga ni bilo, ki bi to hotel biti. Edini domači, 
ki bi to zmogel, se je skujal. Morda iz iste
ga razloga kot tuji investitorji, saj je bil to 
čas razpadanja države in pričakovanja pri
znanja naše nove suverenosti pri katerem 
smo vedno imeli tudi njihovo družbo,.... 
No, potem se je nakako začelo, sicer z ne
šteto ovirami, zadržki, tožbami, ovadbami 
in protiovadbami, dodajmo še medsebojne 
spore - a vendar tudi številne vzpodbude, 
podpora in pomoč tistih, ki so verjeli, da 
ta projekt prinaša nekaj dobrega. Brez te 
vizije, brez sanj o Izoli in njeni marini, 
tega, kar danes imamo, ne bi bilo. Pika. 
Vendar ne, brez denarja dragi moj Mef, 
brez tega pa ni nič na svetu, še mačka se 
zastonj ne goni, pravijo. Tako je bilo že 
prej in tako velja tudi danes, ko imamo 
kapitalizem. Lahko je še toliko dobre volje 
in sanj - da ne rečem sanjarjenja, kar je 
naša pogosta hiba, a o tem drugič - ko pri
dejo računi za zapitek, je treba seči v žep. 
Tako je bilo tudi v tem primeru in moram 
reči, da bi tako govoril tudi, če bi govoril v 
imenu investitorjev ali lastnikov. Zaradi la
hkotnega govorjenja na način »brez enega 
samega vloženega dinarja« pa je nastalo v 
Izoli že preveč škode in treba se bo znova, 
vrniti na realna tla. Vse kar je zgrajeno na 
območju marine, vse je bilo plačano, nasu
tja, valobrani, instalacije, podporni zidovi, 
zgradbe. Tudi valobrani in nasutja, ki so v 
zemljiški knjigi vpisana kot lastnina obči
ne niso bili narejeni zastonj (beri: pravica 
upravljanja z marino ni gratis).
Glava me zaboli, ko pomislim, kakšna 
škoda se je in se še v Izoli dela, z zavi
ranjem dokončanja projekta, ki je eden 
redkih, ki so odločilno vplivali na njen 
razvoj po tranziciji. Kaj vse bi lahko še sto
rili v vseh teh letih!! Koliko občinskega 
denarja se je vmes zmetalo advokatom 
in sodiščem!?!
Edino kar imam sam od marine, ko se po 
njej sprehajam, je dober občutek ob sre
čevanju starih prijateljev in znancev. In to 
ni tako malo. Branko Mahne
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V Izoli bi se skoraj zgodila 
svetniška revolucija
Dvanajst svetnikov izolskega občinskega sveta je prejšnji teden sklicalo 13. redno sejo Občinskega sveta. Namesto župana so bili podpisani kar 
sklicatelji, kar bi lahko pomenilo, da Izola nima oziroma ne potrebuje župana, ker večina svetnikov občinskega sveta lahko prevzame oblast v občini in 
začne vladati brez župana, ki bi v tem primeru dobil vlogo opazovalca. Vendar so strokovne službe občine pobudo zavrnile in seje v četrtek očitno ne bo.
Seveda pa se lahko zgodi, da seja tudi bo, 
vendar bo v tem primeru potekala brez ob
činskih strokovnih služb, saj le te ne more
jo sodelovati pri tako nelegitimnem obna
šanju, kot so ga predlagali svetniki.

Sklic 13. seje Občinskega sveta bi 
pravzaprav moral biti nadaljevanje 
že sklicane 13, seje, ki pa jo je zara
di poskusov posameznih svetnikov, 
da povsem spremenijo dnevni red, 
župan prekinil s pojasnilom, da se 
je pokvarila glasovalna naprava.
Naj spomnimo, da bi morali svetni
ki na takrat sklicani redni seji med 
drugim obravnavati tudi poročilo 
o enoletnem delu Komunale, ki med 
drugim priča tudi o opravljenih ukrepih 
vodstva pri sanaciji zelo slabega poslo
vanja Komunale v prejšnjem obdobju. 
Toda, ta točka dnevnega reda sklicate
ljev ni zanimala, zato pa jih zelo zanima 
odločanje o statutarnih spremembah v 
tem istem podjetju ali po domače po
vedano: niso se odrekli apetitov po “ob 
vladovanju” tega javnega podjetja, ki se
veda obrača precejšen delež občinskega 
denarja.
Pravzaprav je zelo predvidljivo, kaj 
predlagatelji novih točk dnevnega reda 
želijo doseči. Ni treba biti velik pozna
valec razmer, da ugotoviš, kako se za 
skrajšanim postopkom sprejemanja 
sprememb odloka o komunalnih pri
vezih, katerega vsebina je navidezno 
populistično naravnana (ukiniti dnevne 
priveze in jih nameniti občanom kot ko
munalne priveze) pravzaprav prefinje
na poteza s katero Komunali odvzameš 
možnost, da sama financira vzdrževa-

OBČINA

!vič. Igor Piantoni Kristina Zekč Natača Ružn-t, Breča Petan Rosen 
Ivan Brezavšček Aieksande' Kiebfr;. Ludo Gobbo in DuSan Moljk.

13. redno sejo Občinskega sveta Občine Izola

Seja Občinskega sveta Občine Izola bo v četrtek 24. aprila 2008, ob 16. uri v sejni dvorani 
Občinskega svela Občine Izda v Izoli Kristanov trg 1
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nje komunalne marine, hkrati pa prisiliš 
uporabnike dnevnih privezov, da upora
bijo priveze v komercialni marini.
O nesmotrnosti razveljavljanja stano
vanjskega razpisa so že pisale strokovne 
službe Občine Izola, sklepanju o zača
snem financiranju pa so predlagatelji 
tako ali tako nameravali dodati nepo
sredno financiranje zgolj nekaterih or
ganizacij.
Zanimivo je, da sklica seje ni podpisal 
svetnik DeSUS-a, Anton Juriševič, ki je 
hkrati najstarejši med svetniki in bi ga, 
v primeru ko župan ali podžupani seje 
niso pripravljeni voditi, čakalo vodenje 
seje. Takšne odgovornosti pa zagotovo 
ni vesel nihče.

Minister Erjavec na obisku

Včeraj, v sredo 16. aprila, je bil v Izoli na obisku minister za obrambo in predsednik 
DeSUS-a, Karel Erjavec. Njegov obisk tokrat ni bil vladne ampak strankarske narave, saj 
se je sestal z vodilnimi možmi izolskega DeSUS-a, na čelu s predsednikom občinskega 
odbora, Brankom Simonovičem. Zagotovo so govorili tudi o pripravah na državnozbor
ske volitve in se dogovarjali o tem, kdo bo kandidiral na njihovi listi, o položaju DeSUSa 
v izolski občini pa se je Karel Erjavec verjetno pogovarjal z županom dr. Tomislavom 
Klokočovnikom s katerim se je sestal v nadaljevanju obiska .

Zupan zavrnil sklic seje
Iz urada župana smo še isti dan pre
jeli sporočilo za javnost v katerem so 
zapisali:
Župan Občine Izola, dr. Tomislav Kloko
čovnik, je danes prejel obvestilo, s kate
rim je 11 podpisanih svetnikov sklicalo 
13. redno sejo občinskega sveta za 24. 
04. 2008 s priloženim dnevnim redom. 
Po pregledu obvestila za sklic seje so 
pristojne občinske službe ugotovile, da 
sklic seje ni mogoč, saj je bila 13. redna 
seja že sklicana s strani župana, pred
loženi dnevni red pa ima enake točke 
kot razširjeni dnevni red že sklicane 13. 
redne seje, pri čemer so opustili obrav
navo točk sprememb in dopolnitev 
Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Izola - osnutek, dopolnjen osnutek 
odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o zazidalnem načrtu Livade- 
Zahod in ukinitev statusa javnega do
bra, pare. Št. 4370, k.o. Cetore.
Prav tako je sklic seje s strani občinskih 
svetnikov v nasprotju z 34. členom 
Statuta Občine Izola, po katerem lah
ko vsak član občinskega sveta predlaga 
občinskemu svetu v sprejem odloke in 
druge akte iz njegove pristojnosti, ra
zen proračuna in zaključnega računa 
proračuna, koncesijskih aktov, aktov 
o ustanovitvi javnih zavodov, podje
tij in skladov, aktov na področju pro
storskega planiranja ter drugih aktov, 
za katere je v zakonu določeno, da 
jih sprejme občinski svet na predlog 
župan. Ker so na dnevnem redu seje, 
sklicane s strani 11 podpisanih svetni
kov občinskega sveta, točke, ki zadeva
jo spremembe ustanovitvenega akta 
javnega podjetja Komunala d.o.o, za
časne prostorske ukrepe in začasno 
financiranje občine, je sklic seje v 
nasprotju s Statutom Občine Izola in 
nezakonit, zaradi česar vodstvo občine 
sklepa ne bo izvršilo.
Občinske strokovne službe so za tolmače
nje takšnih situacij zaprosile tudi službo 
Ministrstva za lokalno samoupravo. Odgo
vor naj bi dobili v kratkem. (DM)

Župan pojasnjuje

Odgovor na pismo g. Alojza Peča
na, objavljeno v Mandraču z dne 
10.04.2008 pod naslovom: Pozitivno 
razmišljanje - o čem in za koga

G. Alojz Pečan je v Mandraču z dne 
10.04.2008 objavil pismo z naslo
vom Pozitivno razmišljanje - o čem 
in za koga. Čeprav je reagiranje g. 
Pečana najprej in predvsem usmer
jeno do ali proti uredniškemu uvod
niku, objavljenem v Mandraču z 
dne 10. 04. 2008, pa je dejansko pi
sanje g. Alojza Pečana (sicer sopro
ga nekdanje županje Brede Pečan), 
tako kot že tolikokrat doslej, pred
vsem diskreditacija mene osebno in 
mojega županskega dela.
Ne nameravam polemizirati z vsem, 
kar je g. Pečan navedel, vendar pa je 
javnost potrebno opozoriti, da je iz
bira besed g. Pečana zavajanje jav
nosti. V Občini Izola se ni, kot za
piše g. Pečan, »po imenovanju žu
pana ukinilo dotacije društvu pri
jateljev mladine, rdečemu križu, 
društvoma upokojencev, invalidov, 
borcev,...«, saj so vsa omenjena 
društva sofinancirana na podlagi 
razpisov, ki se bodo končala, čim 
bo sprejet proračun. Ukinilo pa se 
je samovoljno oz. arbitrarno raz
deljevanje denarja, kakršno je bilo 
v praksi v času prejšnje županske 
oblasti oz. ge. Brede Pečan.
Stranka Izola je naša in sam osebno 
smo že v času volilne kampanje ja
sno povedali, da žaljivih plakatov 
in drugih nedopustnih dogodkov 
nismo naročili, zato je naslovnik 
za te očitke nekdo drug. Ker pa so 
politična zavezništva spremenljiva, 
je prav mogoče, da je isti naroč
nik zdaj na strani tistih, v imenu 
katerih mi te zadeve še vedno po 
krivici očitate.
Še bi lahko našteval in zanikal ko
pico netočnosti, laži in zavajajočih 
izjav, vendar bom v smislu pozitiv
nega razmišljanja raje prepustil pro
stor konstruktivnim razmišljanjem 
drugih piscev, ki jih Izola gotovo 
premore. Glede žalitev na moj oseb
ni račun in cenenega psihološkega 
etiketiranja mene osebno s strani g. 
Pečana, ki za kakršno koli diagnozo 
najverjetneje ni profesionalno us
posobljen, pa bom zadevo raje pre
pustil drugim, za to usposobljenim 
in pooblaščenim ljudem.

Župan Občine Izola, Dr. Tomislav Klokočovnik

Komunala na spletu
Spoštovanim občankam in občanom, podjetjem in drugim uporabnikom jav
nih storitev na področju komunalnih dejavnosti v občini Izola sporočamo, da 
smo vzpostavili nov medij - spletno stran, preko katerega boste lahko komu
nicirali z nami in pridobivali informacije, torej medij s pomočjo katerega bo 
medsebojno komuniciranje še lažje in sodelovanje še uspešnejše.
Ta trenutek lahko na novi spletni strani najdete predvsem osnovne informaci
je, in sicer podatke o podjetju, o vrstah dejavnosti, ki jih opravljamo, o urad
nih urah in delovnem času ter cenike storitev. Stran bomo nadgrajevali in tako 
ponudili celovito sliko Javnega podjetja Komunala Izola ter vse informacije, ki 
jih potrebujete v vsakdanjem življenju.

Vabimo vas, da nas obiščete na spletnem naslovu
www.komunala-izola.com.

mkomunala
izo/a - isola

Prokurist 
Alojz Zorko
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Pisma z oiSENCEM

E V resnici je stranka “Izola je naša” na volitvah 
dobila 1733 oziroma 22,7% od vseh veljavnih

Gospodu Pečanu,
ki razmišlja o pozitivnem in negativnem na 
Izolski politični sceni in ne more, da ne bi 
vse kar je sedanji Župan naredil, označil za 
negativno. Pri tem pa tone v zagovarjanju kot 
edinih pravih načel in pogledov, ki jih gojijo 
ob njemu stoječi, po njihovo pozitivni. Dra
gi moji kolegi svetniki, vsi politiki in goreči 
zagovorniki pozitivnih ali pozitivnih: za Izo
lo in Izdane smo v tem trenutku vsi, vi in 
mi, samo in zelo negativni. In prav je tako. 
Volilci namreč ob programih, ki jih izbirajo, 
ocenjujejo tudi sposobnost voljenih dogovar
jati se in se dogovoriti. In tu smo vsi izvoljeni 
svetniki pred njimi enako odgovorni, v tem 
trenutku enako in zelo negativni.
Pa še na kratko gospodu Kreblju.
O Vas je bila beseda in poziv, da vrnete Izo- 
lanom svoj mandate, v svoji obrambi pa ste, 
namesto da bi ovrgli kar vam je bilo očitano, 
po svoji stari navadi, napadali vse naokoli 
(tudi tiste s katerimi ste včasih sodelovali, 
pa spet ne, pa spet) z nebulozami, ki lahko 
zrastejo samo na vašem zeljniku. Če ne znate 
obraniti sebe z argument, odstopite, g. Kre- 
belj. Verjamite, da vam bodo hvaležni tako 
eni kot drugi.

Darko Grad

Župan bi lahko prestopil

Spet se nam je zgodilo, da so mediji dobili 
sporočilo namenjeno nam - pred nami. Več 
kot 24 ur prej! Ugotavljam, da so obljube, ki 
sem jih dobil (pa verjetno ne samo jaz), da 
bomo sporočila z občine prejemali vsaj isto
časno z mediji, le milni mehurčki. Težko je v 
takih razmerah resno komunicirati z občino, 
še težje pa verjeti, da se bo stanje popravilo, 
saj je že dolgo nespremenjeno. Predolgo! 
Sicer pa ugotavljam, da se je Župan odločil 
zapletati zadeve, čeprav bi jih z modrostjo 
funkcije pod katere bermenom se že šibi, 
lahko razpletel s preprostim sklicem povsem 
legitimnega nadaljevanja seje. Raje kot za do
bro Izole, se je odločil delati za dobro odvet
nikov in posredno za prerekanje o sami seji, 
pri čemer daje vtis, da ga njena vsebina sploh 
ne zanima, kljub temu, da je povezana z jav
nimi zavodi, javnim podjetjem, imenovanjem 
volilnih organov in stanovanjske komisije ter 
drugimi pomembnimi temami.
Morda bi bilo v trenutku, ko župan išče »dva
najstega svetnika« pametneje, če bi sam pre
stopil k dvanajstim. Tako bi Izolo iz talca v 
katero jo je spremenil, spet prelevil v prijetno 
mesto.

Aleksander Krebelj, IJN

7501 VOLIVEC STRANKE IJN?

Sprašujem se, ali svetniki stranke “Izola je 
naša” sploh živijo v Izoli in ali so sposobni 
kritične presoje svojega dela in ravnanja in 
ali poznajo vsaj malo matematike. Edini, ki 
je bil to sposoben narediti, je Aleksander Kre
belj. Saj je pač kot Izolan razmislil o koristih 
Izole in tudi v Mandraču pojasnil razloge, za
kaj ne glasuje kot stranka IJN. Če bi, kot je 
objavila stranka IJN v četrtkovem Mandraču 
in teden dni prej tudi gospod Grad, za njih 
glasoval 7501 volivec, bi se jeseni 2006 v Izoli 
udeležilo volitev 31.254 volilcev, kar pomeni, 
računajoč udeležbo 58,69%, kot je bila 26. 
oktobra 2006, da je v Izoli vpisanih v volilne 
imenike množica 53.253 volilcev!
V “velemestu” Izola, pa po prepričanju svet
nikov “Izola je naša” živi kar okoli 65.000 
prebivalcev: Hura, Izolani in Izolanke! “Izola 
je naša” je uresničila enega od svojih volilnih 
načrtov! Premagali smo Koper po številu pre
bivalcev! Bravo Kloko! !

glasov. V resnici je bilo 26. oktobra 2006 v 
Izoli v volilni imenik vpisanih 13.000 in 26. 
novembra 2006 13.019 volilnih upravičencev, 
26. oktobra pa je prišlo na volišča cca 7630 
volivcev.
Mimogrede bi rad spomnil, da v občinskem 
svetu IJN zaseda 6 svetniških mest, toliko, 
kot Socialni demokrati in razen teh dvanaj
stih svetnikov je v občinskem svetu poleg 
dveh pripadnikov italijanske skupnosti še 10 
drugih članic in članov občinslega sveta. Ne
kateri volivci v Izoli imajo zelo močne gla
sove, saj je 129 volivcev izvolilo kar 16 svet
nic in svetnikov! To je namreč razlika med 
številom volivcev ki so po prepričanju svet
niške skupine IJN glasovali zanje in skupnim 
številom volivcev, ki so prišli na volišča. 
Čudim se IJN, glede na izobrazbeno struk
turo njihovih svetnikov (zdravniki, podjetni
ki itd...), da v svoji zaslepljenosti od oblasti 
in megalomanije niso sposobni logičnega 
razmišljanja in enostavnega računanja, ki 
bi ga zmogel vsak osnovnošolec v četrtem 
razredu. Da so sposobni izvaliti tako buda- 
lost? A potrjujejo zgornji izračuni. Seveda to 
kaže tudi na to, da zares ne poznajo Izole, še 
manj pa dejansko število njenih prebivalcev 
in volivcev. Poleg tega očitno ne obvladajo 
interneta, saj so vsi podatki o lokalnih voli
tvah objavljeni na portalu Republiške volilne 
komisije. Ce bi ne bili preleni, pa bi jih lahko 
tudi poiskali v zapisnikih občinske volilne 
komisije na občini.
Priporočam svetnikom in svetnicam stranke 
Izola je naša, da se resno zamislijo, kaj se tre
nutno dogaja v občinskem svetu.Očitno je, 
da so zaradi svojega posestniškega ravnanja, 
ki ni v korist Izole, ampak v njihovo osebno 
korist in korist nekaterih njihovih podporni
kov, izgubili večino v občinskem svetu, saj so 
tudi tisti, ki so na začetku mandata bili z nji
mi, ugotovili, kam pelje njihova politika. Ker 
so zares Izolani, ki zares želijo dobro svoje
mu kraju in njegovim ljudem, pa ne glede na 
stranko niso več z IJN.
Stranka IJN se obnaša, kot da je z volitvami 
kupila oblast v Izoli in seveda z občinskim 
premoženjem in občinskimi financami rav
na kot s svojim fevdom. Po koncu mandata, 
ko bodo zadovoljili svoje osebne interese in 
bolne ambicije, pa naj rešuje Izolo kdor hoče 
in zmore.
Zanimivo bi bilo videti, koliko Izolank in 
Izolanov bi ponovno volilo stranko “Izola 
je naša”, glede na to, kaj je v skoraj letu in 
pol pokazala. Koga od njih bi sploh še vide
li v občinskem svetu? Zato bi bilo prav, da v 
stranki UN pomislijo, čigava je v resnici Izo
la: Prav gotovo ne njihova ali gospoda Kloko
čovnika (ki dejansko niti ni njen prebivalec, 
saj stanuje v Luciji in je v Izoli samo fiktivno 
prijavljen), ampak pripada vsem Izolankam 
in Izolanom ne glede na izobrazbo, strakar- 
sko, versko ali narodnostno pripadnost....

Alojz Pečan

V Izoli gradimo krožišče, ki nam bo lahko 
v ponos še vrsto let. Prepričan sem bil, da 
so naročniki in načrtovalci zasnovali tak 
projekt, ki bo v veselje vsem občanom in 
obiskovalcem Izole. Med ene in druge pa 
sodijo tudi gibalno ovirane in osebe s po
sebnimi potrebami.
V bojazni, da mogoče le ne bo vse tako kot 
je prav in v skladu z evropskimi standardi in 
z obstoječimi pravnimi normami, sem na g. 
Martina Podbreznika v Uradu za splošne za
deve, finance in računovodstvo Občine Izola, 
dne 2. 4. 2008 poslal pismo preko e-pošte. 
Poleg telefonskega pogovora sem sem g. Pod
breznika, tudi v pisni obliki, želel opozoriti 
na izvedbo klančin ob prehodih s pločnika 
na cestišče. Teh je v Izoli res veliko in zaslu
ge za to, poleg takratnega vodstva, ima tudi 
sam g. Podbreznik. Na žalost pa jih je večina 
nedosledno zgrajenih. Izpeljava klančine na
mreč ni gladka (vstavljen element med cesti
ščem in pločnikom sega velikokrat visoko iz 
nivoja cestišča), kot to predpisujejo pravila. 
Zadnji tak zgrešen primer so klančine na 
pločnikih ob novozgrajeni cesti v IG med 
Industrijsko in Prešernovo cesto!
Tako sem g. Podbrezniku po e-pošti poslal 
pismo v katerem se ga želel spomniti na Pra
vilnik o zahtevah za zagotavljanje neovira
nega dostopa, vstopa in uporabe objektov v 
javni rabi ter večstanovanjskih stavb (Ur.l. 
RS. št. 97/2003), Ena od določb tega pravilni
ka je namreč tudi ta, da morajo biti klančine 
gladke in nemoteče za osebe, ki se gibljejo 
z invalidskim vozičkom ali kakšnim drugim 
pripomočkom za gibanje in, ne nazadnje, 
tudi osebam, ki pred seboj potiskajo otroške 
vozičke...!
Dne 9. 4. 2008 sem prejel pisni odgovor g. 
Podbreznika, ki me je, sicer prijazno, sezna
nil, da je načrtovalec krožišča pri svojem 
delu uporabil kar 20 let star priročnik z 
nazivom Načrtovanje in prilagajanje gra
jenega okolja v korist funkcionalno ovi
ranim osebam. Načrtovalec v isti sapi tudi 
zagotavlja, da t.i. sporni »zob« ne bo visok 
2-3cm ampak le 1,5 cm! Po uvodnem neza
dovoljstvu sem ugotovil, da sam ne bom kos 
načrtovalcem pa čeprav sem se skliceval na 
zakon, kar pa očitno ni dovolj.
Na pomoč sem poklical gospoda Matjaža 
Planinca, univ.dipl.inž.arh, ki na državni 
ravni vodi strokovni program: “Prebivanje 
in prilagajanje okolja”, ki je tudi strokovni 
nosilec in izvajalec prve temeljne interdisci
plinarne raziskave, ki je nastala pod okriljem

ppj|g$

Zveze paraplegikov Slovenije: “Vključevanje 
funkcionalno oviranih ljudi v življenjsko 
okolje”!
Seveda je g. Planinc potrdil upravičenost 
mojega opozorila, da je pri načrtovanju 
novega krožišča nujno upoštevati medna
rodni standard SIST ISO TR 9527, na kate
rega se nanaša tudi Pravilnik o zahtevah za 
zagotavljanje neoviranega dostopa, vstopa in 
uporabe objektov v javni rabi ter večstano
vanjskih stavb (neupoštevanje je zakonsko 
sankcionirano). Gospod Matjaž Planinc do
daja tudi sledeče poudarke:
»Poglobljen prehod mora biti v nivoju cesti
šča- brez kakršnegakoli zoba, ki nedvomno 
kritično ovira težko gibalno ovirane osebe 
na vozičkih, npr. tetraplegike.«
Na pomisleke o primernosti zakonsko do
ločene izvedbe klančin za slepe in slabo
vidne osebe pa g. Planinc odgovarja takole: 
»Izpostavljen problem sledenja s palico 
slepe osebe je na urejenem prehodu, kjer 
je klančinska užlebitev široka zgolj 80 cm, 
neproblematičen, ker je sicer v levem in 
desnem predelu ob poglobljenem prehodu 
visok robnik za otip. Veliko bolj pomembna 
je za slepe osebe splošna ureditev javnega 
grajenega okolja, ki mora upoštevati ureje
no ulično opremo, sledilne linije v tlaku peš 
poti, zvočne semaforje itd.«
O Priročniku z nazivom Načrtovanje in pri
lagajanje grajenega okolja v korist funkcio
nalno oviranim osebam, katerega kopijo ste 
mi prijazno posredovali pa g. Planinc meni 
sledeče: »Priročnik je samo del strokovnih 
informacij in je bil zaradi časa nastanka 
(pred več kot 20-imi leti) pomoč načrtoval
cem takrat. Danes pa so obvezni: Navedeni 
standard, pravilnik in zakon!«
Sam pa dodajam: Naredimo Izolo zares prija
zno vsem nam prebivalcem in obiskovalcem 
ter jo postavimo v bok drugim, človeku prija
znim mestom in krajem v naši domovini ter 
v EU!

Dušan Ambrož

So ščinke ali frnikole?

Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargoniji, 
verben, daliet 
enoletnic....

^S3ESB3Bb^
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Anton Fonda ima samo 75 let

M/MMAČ 5

Sredi krožišča bo zelenica, 
spodaj pa izolsko vozlišče
Vsako mesto se deli na vidni in nevidni del. Za vidnega, vsaj v Izoli, skrbijo urbanisti in arhitek
ti, za tistega, manj vidnega ali celo nevidnega pa največkrat Anton Fonda, inženir gradbeništva, 
in od nedavnega 75 letnik, ki je narisal velik del izolskega “podzemlja.” Prav zdaj je odgovor
ni projektant trenutno največjega izolskega gradbišča - krožišča na trgu republike.
Gradbišče sredi mesta spravlja v sla
bo voljo voznike, pešce in gostince ter 
trgovce ne le v soseščini, saj gre za po
seg v osrednjo izolsko prometnico. Ko 
pa izvemo, kaj vse se plete pod bodo
čim krožiščem se zavemo, kako odveč 
so vprašanja o gradnji, ko še ni sprejet 
občinski proračun. Sredi mesta na
mreč nastaja pravo vozlišče inštalacij 
ki jih to mesto potrebuje bolj kot samo 
krožišče. Kljub vsemu pa nismo mo
gli mimo vprašanja, ali bo krožišče 
dokončano do konca maja meseca.

- Torej, izgubili smo preveč časa za pri
dobitev dovoljenj za zaporo ceste in zato 
imamo približno dva tedna zamude. Če 
bo vreme ugodno bomo ta rok morda 
celo spoštovali, vendar vsi vemo kako 
je z aprilskim vremenom. Delavcem ne 
moremo očitati, da počasi delajo, saj so 
na gradbišču večji del dneva, delajo tudi 
ob sobotah, tako da upamo, da bodo 
dela končana v začetku junija.
- Pa bi se vendarle dalo delati hitreje?
- Mislim, da ne. Treba je vedeti, da s tem 
gradbiščem pravzaprav prenavljamo 
staro mesto. Z vsakim odkopom nas na
mreč čaka novo presenečenje. Odkriva
mo stare inštalacije za katere nihče ne 
ve, potem ugotavljamo ali je v funkciji 
ali ne in potem ko ugotovimo moramo 
spreminjati projekt glede na dejansko 
stanje. To počnemo takorekoč dnevno. 
Dobesedno kopljemo po zgodovini na
šega mesta. Tako smo našli stare beneš
ke zidane kinete na kanalizaciji, potem 
najdemo vodovod, ki ga je Avstrija zgra
dila tam nekje okoli 1905, ki je pone
kod celo še v funkciji. Potem odkrijemo 
staro plinsko inštalacijo, ki sicer ni več 
v funkciji, vendar nikoli ne vemo ali gre 
za plin ali vodo in seveda ne moreš kar 
izvrtati luknjo v cev, da bi odkril, čemu 
je namenjena. Seveda je tukaj še vodo
vod, ki ga je gradila Italija leta 1935 in 
ki je bil po vojni dograjevan in tako na
prej. Zdaj dejansko delamo vse novo, z 
izjemo primarne mešane kanalizacije, 
ki je bila zgrajena leta 1972 in jo zdaj le 
dograjujemo.

Delamo pa novo meteorno kanalizacijo, 
saj bi bilo škoda čisto vodo, ki jo zberejo 
in prečistijo lovilci tudi iz sosednjih ulic, 
pošiljati po kanalizaciji v Koper, saj je 
tudi za naš zaliv, ki je vedno bolj zaprt 
lahko zelo koristna. Temu je bil name
njen začetek gradnje tam pri Lonki, kjer 
je zdaj izpust čistih, meteornih vod.
- Do ceste sploh še nismo prišli.
- Seveda, saj je večina investicije prav
zaprav pod zemljo. Treba je vedeti, da 
zdaj gradimo povsem nov vodovod, ki 
gre praktično do hišnih priključkov. 
Gradimo tudi novo plinsko inštalacijo, 
ki jo povezujemo s plinovodom v Li
vadah, vse od kulturnega doma pa do 
že zgrajenega plinovoda v Ljubljanski 
ulici. Izola je nekoč že imela plinovod 
s katerim je napajala javno razsvetlja
vo, plinarna pa je bila tam pri gostinski 
šoli. Zdaj staro mesto priključujemo na 
isti plin kot ga imajo Livade in tako bo 
med drugim odveč tudi plinska postaja, 
ki je zdaj na dvorišču za Koprsko ulico. 
V sklopu tega projekta je sicer samo ta 
priključitev, ne pa tudi novi priključki 
po sosednjih ulicah. Izven projekta smo 
šli le zaradi priključka na že zgrajen pli
novod pri Royal baru.
- Čemu služijo veliki betonski kubusi, 
ki jih vgrajujete na trgu?
- To so lovilci maščob. Voda, ki izpira 
cesto seveda s seboj prinese marsikaj 
umazanega in zdaj to ostane v prekatih, 
ki se občasno praznijo.

To je seveda tudi varovanje v primeru, 
da bi prišlo tam do kakšnega večjega 
izliva škodljivih tekočin, ki jim je treba 
preprečiti, da bi prišle do morja.
- Na prvi pogled se zdi, da pod zemljo 
ne bo ostalo veliko prostora.
- Vsaka od teh črt na projektu ima svojo 
funkcijo. Zdaj namreč gradimo že tretjo 
generacijo izolskega vodovoda. Prvega 
je gradila Avstrija in ga napeljala tam 
izpod stenja. Gre za izvire, ki so čisto 
naši, Izolski. Potem je Italija zgradila 
Rižanski vodovod, mi pa gradimo zdaj 
čisto nov sistem, ki ga tudi navezujemo 
na že delujočega. V zvezi z avstrijskim 
vodovodom moram povedati, da ga spet 
reaktiviramo, saj je voda naša in bre
zplačna. To vodo, ki jo zdaj sicer že 
uporabljamo za namakanje dveh par
kov, vendar jo črpamo iz izvirov pri po
licijski postaji in starem zdravstvenem 
domu, bomo zdaj nadgradili z navezavo 
na stari vodovod oziroma rezervoarja, 
ki sta v vinogradu nad Livadami. Ta vo
dovod povezujemo z mestom ob gradnji 
takoimenovane ceste A, ki bo povezala 
Južno in Prešernovo cesto. Na ta način 
bomo dobili veliko več naše vode, ki jo 
bomo lahko uporabljali, razen za na
makanje, tudi za pranje ulic, kar poleti 
počnejo vsa turistična mesta.
- So spomeničarji tudi zraven
- Seveda imajo svoj nadzor, vendar tu
kaj ne pričakujemo kakšnih zgodovin
skih odkritij. Razen morda tega, da Izo
la verjetno nikoli, vsaj do zadnje ledene 
dobe, ni bila otok. Kjerkoli kopljemo na
mreč, nad morsko gladino, naletimo na 
čisto skalo. Posebej pri nekdanjem SDK- 
ju smo pričakovali, da bomo naleteli na 
morske usedline a smo tudi tam naleteli 
na živo skalo. Črno blato smo našli le 
na Lonki, do sredine trga in začetka 
Pittonijeve, potem pa nič več. Skratka, 
znakov morja tukaj nismo našli.
- Med inštalacijami nisem zasledil ka
belske televizije.
- Prav danes so bili pri meni predstav
niki Gratel-a s skico, kje bi radi na tem 
gradbišču vgradili cevi za svoje inšta
lacije. Ob prenavljanju Ljubljanske in 
Koprske ulice smo ob telefonskem ka
blu vgradili tudi cevi zelene barve, ki

so bile namenjene kabelski televiziji. 
Cevi so v lasti Telekoma a so trenutno 
še vedno prazne, ker lokalni kabelski 
operaterji verjetno nimajo denarja za 
najem teh cevi in tudi pri tej gradnji 
jih ni zraven. Gratel pa je prišel dokaj 
pozno in zato njihove želje, da bi imeli 
cevi speljane pod pločniki, verjetno ne 
bo mogoče uresničiti ampak bodo mo
rale biti drugje. Pod pločniki je namreč 
zdaj že toliko inštalacij, da preprosto ni 
več prostora za še eno cev premera 25 
cm, zato jo bomo morali vkopati globje 
pod cestišče in tudi z jaški skozi katere 
bodo napeljevali svoj kabel je problem, 
ker zmanjkuje prostora.
- Zdaj je že čas, da povemo, kaj bo 
očem vidno in voznikom dano.
- Načrtovalci nismo dobili kakšnih po
sebnih usmeritev. Krožišče ima prav
zaprav tri pasove. Vozišče ima zunanju 
premer 13 in pol metra, potem imamo 
6 metrov čistega asfaltiranega vozišča 
kar bi moralo zadoščati tudi za največja 
vozila. Nato imamo še takoimenovano 
rezervno vozišče širine 3 metre, ki bo 
tlakovano z granitnimi kockami in bo 
dekorativno ter rezervno hkrati, kot ne
kakšen obvoz, če je treba tam kaj delati 
ali se morda zgodi nesreča. In potem 
nam ostane osrednji otok, premera 4 
metre, ki bo zaključen s kamnitim od
bojnim robom, ki bo izdelan iz istrskega 
firmenjaka, ki je zelo odporen na udar
ce. Tam bo zaenkrat zelenica, ker za kaj 
drugega ni niti časa niti denarja. Smo pa 
ob robu parka Pietro Coppo določili pro
stor in vgradili cevi za morebitno stroj
nico bodoče fontane, če bi se že občina 
in Izolani odločili zanjo. To je center 
Izole in tam ne more stati karkoli. Smo 
se pa zadnji trenutek spomnili tudi na 
novoletno jelko in smo vgradili nosilce 
zanjo. Morda še zanimivost, da bodo ob 
robu granitnega dela vozišča tudi talne 
svetilke, tako da tudi ponoči vidiš kje je 
glavno vozišče.
- Opozarjajo vas na posebne pogoje za 
mobilno omejene osebe.
- Res je in lahko zagotovim, da sem raz
mišljal o vseh, ki bi lahko imeli težave, 
od slepih do ljudi z vozički, zato sem si 
pomagal s strokovno literaturo, ki pravi, 
da je treba na prehodih pustiti rob višine 
2 - 3 centimetre, da ga slepi ljudje lahko 
otipajo, ker pa se zavedam, da takšen 
rob predstavlja težavo za ljudi z vozički 
sem ga znižal na centimeter in pol, tako 
da ne bi bilo težav z vožnjo čez rob.
- Izolo dobro poznate, posebej njen 
podzemni del, pa sploh niste Izolan.
- Tukaj sem na delu že tri desetletja in 
sem delal komunalno opremo za Liva
de, industrijsko cono, velik del starega 
mesta in tako naprej. Po tem krožišču 
pa me čaka urejanje krožnega prometa 
okoli trgovine v Jagodju s pokritjem hu
dournika in ureditvijo dodatnih parkiri
šč, ki jih tam res manjka.

D. M.
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Učitelji, učenci in starši obiskali 
partnersko šolo na Dunaju
Učitelji in učenci s svojimi starši z italijanske OŠ Danteja Alighierija iz Izole smo 10. aprila odpotovali 
za štiri dni na Dunaj, kjer smo obiskali partnersko šolo. Skupaj s šolo iz Poznana (Poljska) smo 
vključeni v projekt Comenius, v katerem prihaja do izmenjave med učitelji sodelujočih šol. Tokrat pa 
smo na šoli k sodelovanju pritegnili tudi učence in njihove starše.
Že prvi dan smo se odpravili v center mesta, 
kjer smo si ogledali prečudovito stolnico Sve
tega Štefana iz 14. stoletja. Njen 137 m visok 
zvonik je simbol tega mesta. Nekateri starši 
so zvečer odpeljali svoje otroke še v zabavišč
ni park Frater, kjer so se povzpeli na ogromno 
vrteče se kolo, ki je hkrati simbol tega parka.

Naslednji dan smo obiskali partnersko 
državno šolo Volksschule Schreberga- 
sse. Za to šolo je značilno, da jo obisku
jejo učenci, ki prihajajo iz Makedonije, 
Kitajske, Indije, Iraka, Hrvaške ..., zato 
je bil tudi kulturni program, ki so nam 
ga pripravili, multikulturen. Na koncu 
svojega programa so nam zapeli pesem 
Marko skače. Seveda smo jim tudi mi 
pomagali peti.
Sledil je nastop naše šole s programom 
v slovenskem in italijanskem jeziku. Za 
tem smo se pogostili s tipičnimi jedmi, 
ki so jih pripravile mame različnih na
rodnosti. Ogledali smo si njihove razre
de in prav zanimivo je bilo videti, kako 
se učenci, kljub različni etnični pripad
nosti, razumejo med seboj. Po kosilu so 
se igrali skupaj z našimi učenci.

Naslednja dva dneva smo izkoristili za 
ogled raznih drugih zanimivosti. Obi
skali smo Naravoslovni muzej, ki je 
eden največjih v Evropi. V njem so imeli 
naši učenci priliko ogledati si okostje 
dinozavrov. Skoraj cel dan smo posve
tili ogledu dvorca Schònbrunn z vsemi 
zunanjimi površinami, ki vključujejo 
ogromen park z labirinti, toplimi gre
dami, ogromno fontano in živalski vrt. 
V notranjosti dvorca je kar 1441 soban 
s čudovitimi freskami in dekoracijami 
v rokokojskem stilu. Največje olepšave 
je dvorec doživel med vladavino Mari
je Terezije, ki je leta 1780 v njem tudi

Ko škropite mislite na čebele
Mnogi pomnijo pomor čebel, ki seje v Izoli zgodil pred dvema 
letoma. Zdaj se dogaja povsod. Einstein je nekoč dejal: Ko bodo 
izumrle zadnje čebele bo človeštvo obstajalo še največ štiri leta.
Čebelarstvo ima tako v Sloveniji kot v sodob
nem svetu zelo velik gospodarski pomen. 
Čebelje pridelke, kot so med, cvetni prah, vo
sek, propolis, matični mleček in čebelji strup, 
človek uporablja za hrano in kot pomoč pri 
lajšanju zdravstvenih težav. Prav tako pa so ti 
pridelki pomembni kot surovina za pridobiva
nje nekaterih živilskih in drugih proizvodov. 
Vrednost vseh čebeljih pridelkov pa je veliko 
manjša od koristi, ki jo imamo zaradi opraše- 
vanja čebel.

Zaradi intenzivne kmetijske pridelave, 
za katero uporabljajo zaščitna - fitofar
macevtska sredstva, je naša kranjska 
čebela dandanes zelo ogrožena. Ko 
čebele obiskujejo cvetove, na katerih 
nabirajo medičino in cvetni prah, pri
dejo v stik s strupenimi kemikalijami, 
ki jih pri svoji proizvodnji uporabljajo 
kmetje, in umrejo. Čeprav sta pravilna 
raba, promet in kazni v primeru nepra
vilne uporabe FFS predpisane v Zakonu 
o fitofarmacevtskih sredstvih (Uradni 
list RS, št. 98/2004 ), smo priča stalnim 
pomorom čebel.
Da ne bi bili več priča zastrupitvam če
bel, čebelarji vse uporabnike FFS prosi

mo, da te uporabljajo v skladu z načeli 
dobre kmetijske prakse in varstva oko
lja. Posebno pozornost naj posvetijo 
čebelam s sledečimi ukrepi:
-škropijo v skladu z dobro kmetijsko 
prakso (fitofarmacevtski tečaj, testira
na škropilnica, itd.)
-pred načrtovano uporabo FFS natanč
no preberejo priložena navodila, saj je v 
njih in tudi na embalaži opozorilo, ali je 
sredstvo strupeno za čebele. V glavnem 
so za čebele škodljivi vsi insekticidi 
(FFS , ki zatirajo žuželke) in imajo to 
tudi napisano na etiketi.
-priporočena sredstva uporabljajo v naj
nižjih priporočenih odmerkih, 
-uporabljajo za čebele manj nevarne 
pripravke,
-škropijo v večernih urah ali ponoči in 
v brezvetrju,
- pred škropljenjem naj pokosijo po
drast v sadovnjaku ali vinogradu 
-se izogibajo prašiv in raje uporabijo 
pripravke oz. iz njih narejeno škropilno 
brozgo ali granulate.
-pravočasno obvestijo čebelarja o na
meravanem škropljenju s FFS strupeni
mi ali škodljivimi za čebele.

Čebelarska svetovalna služba

umrla. Zadnji dan, pred odhodom, smo 
si ogledali še enkratno in zelo aktualno 
razstavo egipčanskih umetnin nepre
cenljive vrednosti, poimenovano Tutan
kamon in njegovemu zakladu.
Izlet je organizirala v celoti naša profe
sorica likovne vzgoje, Fulvia Grbac, kar 
pa ni bilo enostavno, pa tudi odgovorno. 
Nas učitelje in starše je najbolj skrbela 
vožnja s podzemno železnico, saj smo 
morali še posebno paziti, da ne bi kdo 
iz skupine ostal na peronu. Pri vožnji 
v eno smer smo se morali celo petkrat 
presesti. Čeprav je bil izlet naporen, 
smo se vrnili domov polni lepih vtisov. 
To je bila tudi enkratna priložnost za 
učence, da spoznajo zanimivosti države 
Evropske unije, ki je hkrati naša soseda. 
Da ne bi starši imeli tako visokih stroš
kov, nam je pomagala Italijanska samo
upravna narodna skupnost (CAN), za 
kar se ji še posebej zahvaljujemo.

Adrijana Božič Bianchini

Kako živijo v domovih
Zveza društev upokojencev Slovenije in Pokrajin
ska Zveza društev upokojencev Južna Primorska 
vabita na okroglo mizo z naslovom: »Kvaliteta 
življenja starejših v domovih za starejše«, ki bo 
potekala v petek, 18. aprila 2008, ob 16.00 uri, 
v hotelu Delfin. Govora bo o izzivih, s katerimi se 
v vsakodnevnem življenju soočajo stanovalci do
mov za starejše v naši Pokrajini.

Na okrogli mizi bodo, poleg Marjana 
Pavliča, predsednika Pokrajinske zve
ze društev upokojencev, sodelovali 
še: Marija Perkovič, direktorica Centra 
za soc. in svetovalno delo MO Koper, 
Anka Stojič, direktorica Centra za so
cialno in svetovalno delo Izola, Ljubo 
Klanjšček, direktor Doma upokojen
cev Izola, Dušan Vodopivec, direktor 
Obalnega doma upokojencev Koper, 
Breda Pečan, poslanka Državnega 
zbora in Aleš Kenda z Ministrstva za 
delo dom in socialne zadeve, referat 
za področie varstva starejših. Častni 
govornik na prireditvi bo župan ob
čine Izola prof. dr. Tomislav Kloko
čovnik. Okrogla miza je del aktivno
sti projekta »Raznolikost je bogastvo 
družbe«.

Reagiranja

Seniorji vidijo drugače
V zadnji številki Mandrača sem z veseljem pre
bral intervju z gospodom Marjanom Pavličem, 
predsednikom Pokrajinske zveze društev upo
kojencev, v katerem vabi na zanimivo okroglo 
mizo z naslovom “ Kvaliteta življenja starejših v 
domovih za starejše.”
Še posebej me veseli, da se strinjamo v tem, da 
je nujno potrebno starejšim osebam zagotoviti 
kakovost življenja in predvsem tudi dovolj do
mov, v katerih bodo lahko starejše osebe dobile 
primerno nego in oskrbo. Prav zaradi tega smo 
v Društvu seniorjev Slovenije na naši občinski 
ravni vložili pobudo za izgradnjo takega doma 
v izolski občini in veseli nas, da je bila ta po
buda s strani občinskega vodstva tudi sprejeta. 
Normalno pa je, in tega se vsi zavedamo, da je 
za izgradnjo takega doma potreben denar, ki pa 
ga mora prispevati tako država kot ostali viri, ki 
so na razpolago.
Začudeni pa smo nad pomislekom gospoda Pa
vliča, ki našo pobudo razume kot “postavljanje 
županskega spomenika”? Preseneča nas tudi 
njegova izjava, da on in upokojenci v Izoli ni
česar ne vedo o predlogu gradnje novega doma 
in varovanih stanovanj, saj bi morali biti sami 
pobudniki takega projekta?! Izjavlja, da jih o 
tem ni nihče nič vprašal. Mi pa se sprašujemo, 
ali mora kdo nas upokojence ali seniorje o tem 
kaj vprašati? Mislimo, da smo mi tisti, ki mo
ramo vprašati, zakaj se pri nas ne razmišlja o 
izgradnji novega doma za starejše občanke in 
občane, kolikor bi res radi zagotovili starejšim 
osebam kakovostno življenje in sploh bivanje v 
teh domovih.
Naj ponovim, da nas vsekakor veseli, da so se 
tudi v društvu upokojencev odločili, da je treba 
poskrbeti za kakovost življenja starejših ljudi 
in tukaj vidimo kar precej prostora za skupne 
načrte in skupno delo, vendar bomo morali 
prisluhniti drug drugemu in ne ostati slep in 
gluh za predloge, ki bodo prihajali iz različnih 
strani.
Rad bi še na kratko repliciral gospodu Pavliču, 
ko pravi, da kot član politične stranke DeSUS 
meni, da ni res, kar trdimo mi pri seniorjih, 
da je ta vlada naredila veliko za upokojence. 
Gospod Pavlič meni ravno obratno, kar pa nas 
dejansko čudi. Predsednik njegove stranke na
mreč ob vsaki priliki zatrjuje, da je v tej vladi 
kot njen član storil ogromno za upokojence, 
gospod Pavlič pa trdi nasprotno. Svetujem 
vama, da se prihodnjič uskladita, saj je videti, 
kot da s svojim predsednikom nista v isti stran
ki. Tudi trditev gospoda Pavliča, da sedaj ljudje 
puščamo v lekarnah veliko denarja, je precej 
nejasna in nerazumljiva. Morda pa bo gospod 
Pavlič pojasnil, zakaj sedaj ljudje v lekarnah pu
ščamo več denarja kot prej? Sam sem kar velik 
uporabnik zdravil in reden gost v lekarni, pa 
doslej za zdravila nisem še nič plačal. Morda pa 
ima spoštovani kolega drugačne informacije in 
izkušnje? Vendar poskušajmo “pozitivno razmi
šljati”, tako kot nam svetuje pisec v isti številki 
Mandrača in si želimo pozitivne energije, da bi 
starostnikom zagotovili pogoje za dostojno in 
kakovostno preživljanje starosti.
Da bi pa dokazali naše trditve, bomo v Izoli tudi 
mi v okviru Društva seniorjev Slovenije organi
zirali okroglo mizo, kjer bomo argumentirano 
in z dokazi podkrepljeno predstavili, kaj vse je 
bilo na področju pokojninske politike storjeno, 
kaj bi lahko še bilo in kaj bi moralo biti. Na tej 
okrogli mizi bodo sodelovali tako strokovnjaki 
za pokojninska vprašanja kot tudi politiki, zado
lženi za to problematiko. O tem dogodku boste 
vsi še posebej obveščeni, bo pa 13. maja 2008 
v Izoli.
Prav lepo vabljeni vsi že in še ne upokojeni, pa 
tudi mladi in sploh vsi, ki vas zanima prihodnji 
razvoj pokojninske politike.
Za pozitivno razmišljujoče seniorke in seniorje:

Predsednik DSS, Ivan Bizjak
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Kino otok

Sloni lomastijo po trgovini 
s filmskim porcelanom
Filmski sklad je zavrnil financiranje filmskega festivala Kino Otok in na ta način dejansko spodrezal noge

proračuna seveda še niso dodelili. Festival pa bi se moral začeti čez dober mesec.

Seveda je odločitev Filmskega sklada 
izredno presenetila predvsem organi
zatorje. Sredi januarja 2008 je namreč 
v.d. direktorja Filmskega sklada RS, 
Igor Prodnik, poslal festivalu obvestilo 
v katerem je pisalo, da je ocenjevalna 
komisija Filmskega sklada RS vlogo za 
festival Kino Otok 2008 ocenila z 99 
od 100 točk.

Strokovna programska komisija je oce
nila, da Kino Otok vseskozi izkazuje utr
jen in programsko kvalitetno zasnovan 
festivalski dogodek, ki predstavlja ene
ga pomembnejših filmskih dogodkov 
na Slovenskem. O tem priča izjemna 
priljubljenost festivala tako pri strokov
ni publiki, kakor tudi pri številnih tujih 
gostih festivala ter domači in tuji publi
ki, ki se na festival odziva z vse večjim 
zanimanjem. SPK je enotnega mnenja, 
da je treba festival Kino Otok podpreti 
v največji možni meri. Na podlagi poda
nega predloga SPK, razpoložljivih sred
stev in upoštevanja vrstnega reda pris
petja vlog je Prodnik podal predlog za

sofinanciranje festivala v višini 10.000 
EUR, kar je dejansko pomenilo skoraj 
50% znižanje sredstev glede na pretekla 
leta. Festival se je na odločitev pritožil v 
predpisanem roku treh dni, vendar niso 
prejeli nobenega odgovora.

Nova komisija pobrala še drobiž
Brez kakršnega koli obvestila ali uteme
ljitve je bila nastavljena nova komisija, 
ki je ponovno ovrednotila isto vlogo in 
prišla do povsem drugačnega zaključ
ka, saj je bila nova ocena nove komisije 
bistveno nižja. Namesto 99 točk je nova 
komisija isti vlogi namenila 74,34 točke 
in ker sklad sofinancira vloge, ki so oce
njene z najmanj 75 točkami se je nov 
sklep glasil, da je projekt kljub relativni 
medijski prepoznavnosti vsebinsko ne
primeren za sofinanciranje.”

Ukinitev državne podpore festivalu Kino 
Otok tako resno ogroža prihodnost ene
ga najpomembnejših filmskih dogodkov 
v Sloveniji, organizatorji pa razumejo to 
odločitev za žalitev in dejanje proti ideji 
medkulturnega dialoga. To je še toliko 
bolj nezaslišano, ker je prav leto 2008 
Evropsko leto medkulturnega dialoga in 
ker se to dogaja v državi, ki prav zdaj 
predseduje EU.
Tudi na zadnji sklep komisije so se v 
predpisanem roku pritožili, uprava 
sklada pa pravi, da ne bo podlegla pri
tiskom od doma in iz tujine, ki se jih 
poslužujejo na festivalu, saj bi to pome
nilo protipravno poseganje v odločanje 
o upravnem postopku. Dodajajo še, da 
je nova komisija podprla financiranje 
spremljevalnih dogodkov Kino Otoka.

Zakaj sploh nova komisija
Prvotni komisiji v sestavi^ Martina 
Vovk, Igor Palčič in Robert Černelč so 
v vodstvu Sklada zamerili, ker zaradi 
nezadostnih sredstev za financiranje 
vseh izbranih programov ni pripravila 
razreza ampak je to prepustila upravi 
Sklada. Predsednica stare komisije pa je 
pojasnila, da je morala zaradi pozitivne 
ocene Kina Otok na zagovor, kjer je bila 
deležna obsodb, da s podpiranjem festi
valov s programom tujih filmov onemo
gočajo slovensko filmsko kulturo.
Na odločitev Filmskega sklada so se 
že odzvali nekateri politiki, predvsem 
pa kulturniki in filmski delavci, Koen 
Van Daele, direktor zavoda za razvijanje 
filmske kulture Otok pa je že napove
dal, da maja meseca Izola ne bo gostila 
festivala, obstaja pa možnost, da bi se 
to zgodilo septembra. Seveda, če bo do 
takrat sprejet vsaj proračun izolske ob
čine.

Lacetti MOJ s 5-letno garancijo za samo 9.990 EUR
Z registracijo ter obveznim in kasko zavarovanjem

PLUS VELIKOVEC.
It-* Jfl

CHEVROLET

Bajc, d.o.o., Ajdovščina
Goriška cesta 75 • 5270 Ajdovščina 
Tel.: 05 36 44144 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Nova Gorica
Industrijska cesta 5 • 5000 Nova Gorica 
Tel.: 05 330 45 10 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Koper
Sermin 7C • 6000 Koper 
Tel.: 05 663 10 60 • www.bajc.si

5
Navedena cena velja za model XSMBSSC (bencinski motor, S-vratni model), pod posebnimi pogoji nakupa, za omejeno količino vozil, do 30. 4.2008. Emisije (g/km): 146 - 210. Poraba (mešani ciklus: l/100km): 5,7 -8,8. 
Podaljšana garancija 5 let/150.000 km velja po posebnih pogojih podaljšane garancije vozila, ki so na voljo v posebni garancijski knjižici vozila oziroma pri pooblaščenemu zastopniku vozil Chevrolet. Za vse informacije se obrnite 
na Avtocenter Bajc. Naročnik oglasa: Avtocenter Bajc, Ajdovščina. Slike so simbolne.
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KITovci začenjajo novo sezono
Nogomet

3. SNL zahod 
Avtoplus: Kalcer 0:5 (0:1)
Igrišče NK Korte, gledalcev 100, sodnik Žnidar
šič.
Strelci - 0:1 Lazarevič (42), 0:2 Lazarevič (53), 
0:3 Dželeladini (66), 0:4 Seferovič (72), 0:5 
Gomboši (79).
Avtroplus Korte: Sirotič, Deigiusto, Sukalo, 
Furlanič, Močnik, A. Begič, Pirc, Bašič, Al. 
Lizalovič, D. Peršič (od 54. Jermaniš), Reljič 
(od 54. Kamenčič).
Trener: Alfred Jermaniš
Avtoplus je imel ves prvi polčas pobudo, a napa
dalci vsaj treh priložnosti niso pretvorili v zade
tek. Kazen je prišla iz protinapada pred koncem 
polčasa. V nadaljevanju je bilo podobno. Doma
čini so neučinkovito napadali, gostje pa so iz 
protinapadov polnili njihovo mrežo. Glede na 
prikazano je bila na koncu razlika 
previsoka. (MR)

Tolmin : Izola 1:1 (1:0)
Igrišče na Brajdi, gledalcev 300, sodnica Subo
tič.
Strelca-1:0 Sokanovič (25), 1:1 Hadžimuratovič 
(92). _
Izola: Žunič, Udeze, Zupan, B. Valenčič, Me- 
hič, I. Božič, N. Radovac, Ostojič, Hadžimura
tovič, R. Pahor (od 67. Bogatinov), Dobrin (od 
85. Cade).
Trener: Oliver Bogatinov.
V prvem delu tekme so bili Izdani dvakrat 
nevarni prek Dobrina in Hadžimuratoviča, pri 
domačih pa so bile nevarnejše akcije v glavnem 
plod naveze Sanel Kalakovič - Sokanovič, ki je 
poskrbela za vodstvo Tolmincev. Po prejetem 
zadetku so Izolani vse do polčasa stopnjevali 
pritisk, a je bil domači vratar zanesljiv. V edi
nem posredovanju, kjer je slabo ocenil žogo, pa 
mu je na pornoč priskočila vratnica.
Drugi polčas je približno 300 gledalcem ponu
dil izenačeno igro in veliko lepih akcij na obeh 
straneh. Izolani so še enkrat zadeli okvir vrat, 
izenačili pa so v 92. minuti. Eden boljših igral
cev pri gostih, Edvin Hadžimuratovič, je po 
napaki domačinov izkoristil podajo s strani in 
zabil žogo v mrežo nemočnega Uroša Rutarja in 
s tem postavil končni rezultat tekme 1:1.

Rokomet

1. SRL ženske
Izola - Mercator Tenzor Ptuj 28:40 (8:20)
Dvoboj zadnje Izole in visoko uvrščenega Ptuja 
je že pred tekmo nakazal zmagovalca. Začetek 
je pripadel gostjam, ki so povedle za šest golov, 
a so se jim Izolanke kmalu približale na dva za
detka razlike. Vendar je zatem prišla do izraza 
kakovostna premoč gostij, ki so ob slabi pred
stavi domačih igralk odšle na odmor z visoko 
prednostjo. Nadaljevanje je sicer prineslo odloč
nejši nastop domače sedmerke, v kateri so so
lidno nastopile tudi igralke z manjšo minutažo. 
Klub boljšemu nastopu Izole - vse nastopajoče 
igralke so tudi zatresle mrežo gostij, pa preveli
ka prednost Ptuja ni dopuščala preobrata, tako 
da se je tekma za domačinke končala po letos 
običajnem scenariju. Največ zadetkov za Izolo 
so dale Benčič (6) in Barič (5).
V soboto pa je na vrsti derbi s Škofijami, kjer 
bodo Izolanke, glede na odsotnost škofjotskih 
okrepitev, verjetno favoritke.

!. B. SRL
Klima Petek Mb.dstrab. pl. Izola 31:23 (15:10)
Čeprav so Izolani tokratne tekmece v prvem 
delu doma premagali, so tokrat morali priznati 
premoč Mariborčanov.

Ti so si že od začetka priigrali solidno prednost 
in jo zadržali skozi vso tekmo. V 43. minuti so 
gostje z bolj borbenim nastopom zaostanek 
znižali na tri gole, a so domači rokometaši za
tem znova potrdili svojo kakovostno premoč in 
prepričljivo prišli do novega uspeha. Tokrat je 
bil pri Izdanih najučinkovitejši Markovič, ki je 
dal 9 golov, Čosič in Redžič pa sta dala po štiri 
zadetke. BV

Namizni tenis

Od petka do nedelje je v Ljubljani potekalo 
mednarodno prvenstvo Slovenije za mladino. 
Na prvenstvu so so nastopili reprezentanti in 
reprezentantke iz dvajsetih držav.
Iz Arriginija sta za reprezentanco nastopili Kri
stin Fatorič in Maja Grizelj, pri mladincih pa 
Simon Frank.
V ekipnem delu so mladinke najprej v predte
kmovalni skupini premagale 3:0 Hrvaško, 3:1 
madžarsko in 3:0 Bosno in Hercegovino. Nato 
so za uvrstitev med prve štiri, Slovenke prema
gale Litvo gladko s 3:0. V polfinalu so izgubile 
s Slovaško. Kristin Fatorič je odigrala ekipni del 
odlično, saj ni izgubila niti enega samega dvobo
ja. V ekipi sta nastopili še Manca Fajmut iz Fuži- 
narja Interdiskonta ter Ivana Zera iz Velenja. Za 
Slovenijo B je nasopil Simon Frank. Druga ekipa 
mladincev je v predtekmovalni skupini prema
gala Luksemburg tesno 3:2, nato pa izgubila 0:3 
s kasnejšimi zmagovalci prvenstva Madžari. Za 
uvrstitev med 8 najboljših pa so nato z 1:3 iz
gubili proti Belgiji. Prva ekipa mladincev pa je 
ravno tako kot mladinke osvojila 3. mesto.
V posameznem delu je Kristin osvojila prvo 
mesto v predtekmovalni skupini, nato pa je za 
med najboljših 16 premagala Zakovo iz Poljke z 
rezultatom 3:1. Za uvrstitev med 8 najboljših je 
pri rezultatu 2:2 v nizih še vodila nato pa izgu
bila proti Doubnerovi iz Slovaške. Njen nastop 
lahko ocenimo kot zelo dober in je bila na tem 
turnirju naša najboljša igralka.
Simon Frank in Maja Grizelj sta v predtekmova
nju osvojila tretje mesto in se nista uvrstila na 
glavni turnir.
Želimo si čimveč takih tekmovanj, saj je to nabi
ranje izkušenj za vse naše mlade tekmovalce.

Prvi turnir je bil za »kitovce« uspešen, saj se 
je kar nekaj tekmovalcev uvrstilo v finalni obra
čun.
Tako je po suverenih zmagah v predtekmova
nju, na prvo mesto, v mladinski kategoriji, do 
63 kg uvrstil Andrej ŠKERGAT. V istem težno- 
stnem razredu, vendar v članski kategoriji, je 
prišlo v finalu do izolskega obračuna med To
mijem PEČARJEM in Dušanom LAMUTOM, 
v katerem je zmagal slednji. V dveh najtežjih 
kategorijah, - 94 in nad 94 kg, se je po zmagah, 
v finale uvrstil Raniš SMAJLOVIČ. V obeh fi
nalih ni dovolil presenečenja in se je tako okitil 
z dvema prvima mestoma. Uspeh »kitovcev« je 
zaokrožil še Mirzed VUKALIČ, ki je nastopil v 
članski kategoriji, do 79 kg, v kateri je osvojil 
3.mesto. V svojem prvem nastopu med člani, 
do 69 kg, je Miha TOMAŽIN imel manj sreče, 
uvrstil se je na 5-8.mesto.
Pričakovati je, da bo kar nekaj »kitovcev« dobilo 
vpoklic v reprezentanco, ki bo nastopila na le
tošnjem članskem EP in mladinskem SP.

Veslanje

Veslaška regata Nautilus 2008 je bila 
zaradi natrpanih terminov v olimpij
skem letu le enodnevna, vseeno pa so 
bili organizatorji iz koprskega veslaš
kega kluba lahko zadovoljni, saj se je 
je udeležilo več kot 250 veslačev in 
veslačic iz 14 klubov.

“To je olimpijsko leto, zato so se koledarji malo 
pomešali. Sobotni termin je bil edini prost, saj 
so imeli kolegi iz Italije regato napovedno za 
nedeljo. Vseeno smo našo regato izpeljali v 
predvidenem obsegu, je strnil misli predsednik 
Veslaškega kluba Nautilus Slobodan Radujko. 
Že v prejšnjih letih nekaterih najboljših sloven
skih veslačev v Ankaranu ni bilo na spregled, 
tokrat pa je bil opazen tudi osip med primorski
mi reprezentanti. Iz različnih vzrokov so manj
kali Boštjan Božič, Andraž Krek, Matej Rodela 
in Majda Jerman. Iz ožjega kroga slovenske re
prezentance sta bila prisotna le Koprčan Gregor 
Novak in Izolan Bine Pišlar. Na tekmi članskih 
enojcev je Koprčan zmagal prav pred Izolanom. 
Bine Pišlar je povedal: “Letos je glavni cilj na
stop na kvalifikacijah za olimpijske igre. Od
ločili smo se, da poskusimo v disciplini lahkih 
dvojnih dvojcev v paru s klubskim tovarišem 
Dejanom Sandičem. Če ne bo šlo, bom pač ve
slal v neolimpijskem lahkem skifu. ”
Pišlar in Sandič sta morala v dvojnem dvojcu 
priznati premoč koprski navezi Novak-Pistot- 
nik..

Ribari

V petek, 18. aprila gremo Ribari na TRASFERTO 
v Sevnico., kjer bomo igrali v zadnjem kolu prve 
futsal lige. Odhod bo ob 16.30 pod stadionom, 
brevoz je brezplačen. Vpišite se v društvu pri Ri
barili, trafiki Treska ali v Artis baru.

POQLED S STRANI
piše:

èr
V

Žarko Kovačič

KICKBOXING
ODLIČEN NASTOP KITOVCEV
S prvega turnirja, ki šteje za drž. prvenstvo, 
so člani KBV KiT iz Izole domov prinesli šest 
odličij in dobra izhodiščna mesta za naslednji 
turnir.
V soboto, dne 12.04.2008, se je v športnem cen
tru v Velikih Laščah, v organizaciji domačega 
kluba in Kickboxing zveze Slovenije, odvijal 1. 
turnir v športni disciplini light contact. Na tur
nirju je sodelovalo 16 klubov z 135 tekmovalci, 
med katerimi so bili tudi tokrat tekmovalci KBV 
KiT iz Izole.

Koprčani so končali evropski ples. Žal 
jim tudi v drugo ni uspelo premagati 
Dancev. Kot na prvi tekmi doma, so 
tudi na gostovanju vse zapravili na 
začetku tekme. Kljub vsemu pa jim 
je uspelo do konca tekme znižati ra
zliko v golih na znosnih -2. Doma so 
tekmo odigrali brez glave, na gosto
vanju pa brez nog in od presenečanja 
ni bilo nič. Tudi v domačem prven
stvu veliko težav, saj so jih odpisani 
kockarji skoraj presenetili v domači 
dvorani. Vse težje pa postaja Celja
nom saj so izgubili proti sosedom iz 
Velenja. Krog za novega prvaka se 
tako širi in naslednja kola bodo zelo 
zanimiva. Če je Cimosu včeraj uspelo 
zmagati v Velenju so se zelo približa
li naslovu. Celjanom brez Kokšareva 
pač ne gre, verjetno pa škripa tudi 
na relaciji igralci, trener, uprava. Vse 
bolj kaže na to, da se rokometni tren
di pri nas obračajo in s tem tempom

lahko pričakujemo tudi kakšno mini 
rokometno revolucijo. So pa vodilne 
ekipe že globoko v pripravah za novo 
prvenstvo. Veliko prometa obljubljajo 
in kjer je dim je tudi ogenj. Veliko si 
obetajo Koprčani, za katere naj bi za
igrala Vugrinec in Zorman katera naj 
bi že imela stanovanji na Markovcu. 
Res so vmes še odškodnine, vendar 
pa ob pravih potezah je vse možno. 
Vsi igralci Gold Cluba so dobili proste 
roke in zanimivo bo videti kako bo z 
rokometom v Hrpeljah.
IB liga je postregla s primorskim der
bijem med Ajdovci in Sežanci. Zma
gali so Ajdovci, vendar pa še vedno 
trepetajo za obstanek. Izolani so 
gostovali v Mariboru in izgubili. Ma
riborčani še vedno upajo v napredo
vanje in kot aro že angažirali trenerja 
Čotarja. Že sobotno predzadnje kolo 
bo dalo veliko odgovorov. V Izoli bo 
gostovala Ajdovščina in upam, da bo 
tudi tokrat tradicija naredila svoje. 
Dekletom so ostala še tri kola. So
botni derbi na Škofijah med Burjo 
in Izolo bo samo prestižnega znača
ja. Izolanke so proti Ptujčankam res 
visoko izgubile, vendar so v drugem 
delu tekme, ko so gostje bile sigurne 
v zmago, odigrale neodločeno. Sicer 
pa so stvari že dolgo znane, neznanka 
ostaja samo prihodnje prvenstvo.

AVTOCENTER
Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET



Četrtek, 17. april 2008, št. 754 KAPUČINO
■Hessnu

mandiiaČ 9

A M P( TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !JrAl v AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

V bolj kot ne kilavem vremenu, se je osemnajst 
tekmovalk in tekmovalcev merilo na izbirni re
gati pred Koprom, v razredu laser 4.7 in šestin
šestdeset mladih jadralcev v razredu optimist.
V vlažnih, deževnih in slabo razpihanih dneh 
regate je prireditelj, koprski Jadro, spravil pod 
streho šest jadranj za laser 4.7 in pet preizku
šenj za optimiste.
V mladinskem laserju je bil najboljši domačin 
Matej Valič, ki je regato končal s štirimi točkami 
pred klubskim sojadralcem Andražem Guličem. 
Od trojice, ki se že dve leti bori za prestiž, smo 
pogrešali Jakoba Božiča (Burja), ki je zaradi šol
skih obveznosti izpustil prve štiri preizkišnje. 
Najboljša med dekleti je bila ponovno Urška 
Košir (Burja), ki je bila v mešani konkurenci 
skupno šesta.
Med optimisti se je najbolje odrezal Žan Luka 
Željko (ŠJK), ki je bil tri točke pred Črnomalj
cem Maksom Vrščajem in točko več pred avstrij
skim tekmecem Marcom Simmerjem. Med ka
deti je bil tokrat najhitrejši mladi Peter Janežič 
(Burja), ki je osvojil skupno šesto mesto. Med 
deklicami je bila najboljša Eva Veber (Burja), 
med kadetinjami pa Urša Kraševac (Piran).

Na Gardi je deževalo
Na severnemu delu Gardskega jezera, kjer se 
odvija drugokategorna regata olimpijskih razre
dov, niso imeli sreče z vremenom, jadralci pa 
so se bolj potožili nad organizacijo in potekom 
regate.
V razredu laser standard je Vasilij Žbogar v
konkuenci 78 tekmovalcev dobro začel, potem 
pa v tretji preizkušnji, ki je potekala v sila nere
gularnih pogojih dobil nerazumno diskvalifika
cijo. Da je bilo nekaj hudo narobe priča dejstvo, 
da je Vasiliju sledilo še dvajset tekmovalcev v 
olimpijskem enosedu laser, kar je skoraj tretjina 
udeležencev.
V nekoliko okrnjeni konkurenci olimpijskega 
dvoseda 470, sta regato več kot odlično konča
la Mitja Mikulin in Sebastian Prinčič (Burja),
ki sta se v konkurenci 31 posadk prebila tudi do 
regate za medalje, to končala kot peta, skupno 
pa na šestem mestu, le dve mesti za svetovnima 
prvakoma Zandona in Trani. Nejc Dolinšek in 
Jaka Kralj (Olimpie) pa sta po smoli v zadnjem 
dnevu regato končala na 25. mestu.

Športni ples

V nedeljo 13.04.2008 se je pod kupulo Gospo
darskega razstavišča v organizaciji Plesnega 
kluba Urška iz Ljubljane odvijalo prvo državno 
prvenstvo v modernih tekmovalnih plesih, ude
ležila sta se ga tudi dva člana izolskega Plesnega 
kluba Titty dance Izola, in sicer Jernej Ličen 
in Reni Markovič v kategoriji breakdance solo 
mladinci, ki sta si delila odlično 5. mesto.
Foto: Reni Markovič (na glavi)

Mirna Veselinovič, PK TITTY DANCE IZOLA

MLADI SADISTI, NA PLANO!
Šahovsko društvo Izola prireja v soboto, 26. 
aprila z začetkom ob 10. uri v svojih prostorih 
v Gregorčičevi 21 odprto mladinsko prvenstvo 
Izole 2008 v 15-minutnem šahu. Pravico do ude
ležbe imajo vsi mladi šahisti in šahistke do 20. 
leta starosti (letniki 1988 in mlajši). Tekmovanje 
bo zaključeno približno ob 13. uri. Pristopnine 
ni, najboljši pa bodo prejeli pokale. Informaci
je: Andrej Žnidarčič, tel. 040/664-901, internet: 
www.drustvo-sahpiran.si. Vabljeni v čim več
jem Številu! Andrej Žnidarčič

NOGOMETNI TURNIR NlbO

KOPER - DEKANI

Mladinski nogometni klub Izola prireja med
narodni nogometni turnir ekip U9 v sodelo
vanju z NK Koper in NK Dekani. Turnir bo 
v soboto, 19. aprila s pričetkom ob 8.30 na 
igriščih v Izoli, Dekanih in Kopru. Nastopale 
bodo ekipe U9 iz Hrvaške, Italije in Sloveni
je.. Nastopale bodo ekipe: HNK Orijent, HNK 
Hrvatski dragovoljac, HNK Rijeka, NK Ka
mnik, SS Triestina calcio, SS Villa nova, NK 
Brinje, HIT Gorica, NK Primorje, NK Dekani, 
NK Koper in dve ekipi MNK Izola.
Vabljeni na ogled tekem na izolski stadion, 
kjer bodo nastopale tudi izolske ekipe.

SGTŠ Izola Armalova šola
V ob koncu lanskega šolskega leta se je tudi SGTŠ Izola pridružila 95-im Armalovim 
šolam iz Slovenije, Srbije, Bosne in Hercegovine ter Hrvaške.
Armalov sklad je ustanovila Mariborska livarna leta 2004 z namenom, da bi vz
podbudili osnovnošolsko in srednješolsko mladino k razmišljanju in aktivnostim, 
povezanih z zdravo pitno vodo, ohranjanjem njenih virov in nujnostjo skrbi zanjo. 
Mariborska livarna je Armalovim šolam podarila sanitarne armature svoje blagov
ne znamke Armai, SGTŠ Izola pa se je v Armalov sklad vključila z vrsto aktivnosti: 
dijaki so oktobra obiskali izvir Rižane in vodarno v Cepkih, od oktobra do febru
arja načrtno spremljali porabo pitne vode doma z namenom zmanjšanja porabe 
ter anketirali prebivalstvo o porabi pitne vode oziroma njihovih navadah v zvezi z 
ravnanjem s pitno vodo.
Iz anket je razvidno, da je bila povprečna poraba vode 3,5 do 4m3 mesečno na po
sameznega člana gospodinjstva oz. približno 115 135 1 po osebi dnevno.
Med okoliškim prebivalstvom so izvedli približno 50 anket o porabi vode. 
Zanimivosti:
- okrog 60 % ljudi varčuje z vodo, 40 % pa ne;
- ocene o porabi vode so različne; od 25 1 po osebi dnevno do 3001;
- največ vode bi lahko privarčevali med tuširanjem in med umivanjem zob;
- približno polovica anketiranih med umivanjem zob vedno zapre pipo, podobno 
med šamponiranjem.
Izmed možnosti napotkov za zmanjšanje porabe vode, ki jih bodo takoj uporabili, 
so ljudje največkrat obkrožili sledeče napotke:
- Pomivalni stroj in pralni stroj uporabljajte samo, ko sta polna posode oziroma 
perila. Tako boste prihranili tudi do 5.000 litrov vode na mesec.
- Vodo, ki ste jo uporabili za spiranje zelenjave, sadja in mesa, lahko ponovno upo
rabite za zalivanje lončnic.
- Zaprite vodo med britjem. Tako boste prihranili do 450 litrov vode na teden.
- Med šamponiranjem zaprite vodo in prihranite do 250 litrov vode na teden.
Ob svetovnem dnevu vode, 22. marcu so na šoli pripravili priložnostno razstavo.
Iz sodelovanja dijakov pri vseh aktivnostih, ki smo jih podali lahko sklepamo, da se 
pri mladih počasi povečuje zavest o pomenu zdrave pitne vode, varovanju njenih 
virov in odgovornem ravnanju z njo.
Koordinatorja Armalovega sklada: prof. Zmago Ladiha in prof. Dejan Mužina

LIKOVNA DELAVNICA - OTROŠKI EX-TEMPORE
BEZPLAČNA dvodnevna likovna delavnica na kateri se lahko pripravite na OTROŠ
KI EX- TEMPORE, bo potekala v ponedeljek 21.4.2008 in v torek 22.4.2008 med 
16. in 19. uro v Izoli. Zbirno mesto je pred Kulturnim domom v Izoli, Cankarjev 
drevored 1,(GLEDALIŠČE IZOLA), v ponedeljek ob 16. uri.
Potek dela:
1. dan bomo v Izoli in bližnji okolici izbirali motive, se pogovarjali o temah slikanja 
in se naučili skicirati.
MOTIVI, NAŠE VIDENJE IN PRIPOVED V LIKOVNI GOVORICI, SKICA, KROKI, IZ
BIRA TEHNIKE
2. dan bomo slikali in sicer v tehniki akvarela in v tehniki tempera. Tehniko bomo 
določili na osnovi motiva in jo praktično izvedli v eni sliki.
UPORABA SKICE IN SLIKANJE ENE SLIKE 
S seboj pa moramo imeti/prinesite:
1. DAN: - 2 svinčnika (mehek, trdi) - risalni blok ALI skicirka
2. DAN: - trdo podlago za risanje - 3 mehke čopiče - 3 trde čopiče - vodene barvice 
- tempera barvice - stolček ali podlaga za sedenje (primerna tudi debelejša revija 
ali časopis)
V primeru slabega vremena v ponedeljek, se delavnica prestavi na torek in se tema 
skrči na program, predviden za prvi dan.
Vse informacije Križ Aljoša 031 534815 / Prijave sprejemajo vaši likovni pedagogi- 
mentorji v šoli. VABLJENI vsi, ki bi radi znali več in bi se radi dobro pripravili na 
otroški EX-TEMPORE.

Kerubinov Flower Power
Umetniško društvo Kerubin pripravlja multimediiski dogodek Flower Power 
V soboto, 19. aprila, od 11.00 do 22.00, bo na Titovem trgu v Kopru umetniško druš
tvo Kerubin iz Izole v sodelovanju z Mestno občino Koper pripravilo multimediiski 
dogodek Flower Power.
Osnova dogodka bo instalacija iz 366 ledenih skulptur. V ledeno skulpturo - vsaka 
bo obarvana v eni od sedmih mavričnih barv - bo potopljena plastificirana fotogra
fija rože (umetniška fotografija Marka Banjaca) v velikosti 29.7 x 9 cm. Fotografija 
je speta v valj in bo po odtalitvi ledu služila kot svečnik za čajne svečke.
Instalacijo s 366 ledenimi cvetovi bodo postavili v obliki simbola Make Love Not 
War (znak za mir). V vse valje s fotografijami cvetov, ki jih bo mogoče tudi odku
piti, bodo postavili sveče in jih v večernem času tudi prižgali. Velikost oziroma 
premer instalacije bo približno 10 metrov.
Del umetniškega dogodka bo tudi glasba, večinoma iz konca šestdesetih in začetka 
sedemdesetih let, ko je gibanje Flower Power preplavilo svet s svojo pozitivno na
ravnanostjo in mirovnim sporočilom.



MANDRIE 10 Četrtek, 17. april 2008, št. 754

Mandrač

Izola premore eno 
folklorno skupino
Edina izolska folklorna skupina deluje na kortežanskern 
oddelku osnovne šole Vojke Šmuc oziroma v KD Korte. Že
lijo si več plesalcev in še več nastopov
V petek, 11. aprila 
je na območni reviji 
folklornih skupin za 
Južno Primorsko v 
Izoli, kot prva in edi
na iz občine Izola, 
nastopila otroška 
skupina Usakoščat 
Kulturnega društva 
Korte pri podružnični 
OŠ Korte.

Žal je na šoli malo otrok in so nasto
pili le s štirimi pari. Med njimi je bil 
le en fantič. Med spletom so zaplesa
li ples setepaši iz domačih Vukov in 
želi z njim in z istrsko otroško nošo 
pri publiki topel sprejem. Upajmo, da 
bodo njihov trud, veselje in zagnanost 
v prihodnje še žela podporo pa, da 
bodo k skupini pristopili tudi fantiči. 
Skupino vodi mentorica Vesna Vato
vec. Člani skupine, KD, šola, starši pa 
krajani nestrpno čakajo obvestilo te
kmovalne komisije, da jim pove, če so 
se uvrstili na regijsko tekmovanje, ki 
bo v Dobrijepoljah na Dolenjskem.

Kulturno društvo Korte bi rado postavilo 
na noge tudi mladinsko-odraslo folklor
no skupino, saj je v krajevni skupnosti 
veliko takih, ki so kot otroci plesali in 
igrali v naši Usakoščati. Med ljudmi v teh 
krajih še živijo stari plesi in stare melodi
je, ki jih obujajo naši strokovnjaki. 
Končno je Istra svojevrsten in vsestran
sko kulturno bogat svet, ki ga moramo 
odkrivati sebi in tržiti tujcem. O tem so 
pred kratkim tekle razprave v Manzioli- 
jevi izolski palači v okviru Predstavitve 
projekta Srce Istre, ki ga je pripravilo 
Znanstveno raziskovalno središče Uni
verze na Primorskem. nm

Pospešite rast svojih sredstev s 
sklenitvijo NLB Super depozita z:
• letno nespremenljivo 

obrestno mero 5 %
• dobo vezave 13 mesecev
• minimalnim pologom 1.000 EUR

Če boste v tem obdobju vseeno 
potrebovali svoj denar, vam na 
podlagi tega depozita nudimo možnost

financiranja po ugodnejši obrestni meri.

Vpisno obdobje je omejeno
od 1.4. do 31. 5. 2008,
z možnostjo predčasnega zaključka.

Vabimo vas, da se za več informacij 
oglasite v NLB poslovalnici Izola,
Trg republike 3 ali nas pokličete na 
tel: 05-663-06-00!

NLB®
www.nlb.si/superdepozit r

Veliko za dober

1.200 EUR prihranka za hitrejšo pot do novih uspehov.
Altea SgSil Business z radijem MBS, avtomatsko klimatsko napravo, aluminijastimi platišči in meglenkami.

Fotografija je simbolična. Poraba goriva: 5,4-7,8 1/100 km. Emisije CO2:145-187 g/km. PORSCHE
KREDIT IN LEASING auto emoción

www.seat.sl

Vaš trgovec z vozili SEAT:

AVTO CENTER JEREB, Pooblaščeni trgovec in serviser vozil SEAT 

Salon in servis: Polje 9/b, 6310 Izola. Tel.: 05/616-80-11, faks: 05/616-80-14, www.a-jereb.si
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Kulturniški smerokazi

Četrtek, 17. april 2008
Kulturni dom Izola - ob 20.00

VLADO KRESLIN
VENCI - povest o Beltinski bandi 

Očarljiva zbirka liričnih utrinkov iz dolgoletnega druženja 
avtorja z junaki legendarne glasbene skupine 

poezija in glasba
VEČER GLASBE IN POEZIJE, vabljeni; vstopnina : 8 EUR

Kino Odeon
Ob: 18.30 NI PROSTORA ZA STARCE - Režija: Joel Coen. Ethan Coen 

Igrajo: Tommv Lee Jones. Javier Bardem. Josh Brolin. Woodv Harreison / V zgodbi o človeškem 
pohlepu in nasilju spoznamo običajnega možaka Mossa, ki med lovom po pustinjah ameriškega 
juga odkrije kopico trupel, ob njih pa poln kovček denarja, ki si ga prisvoji. Toda v kovčku je skri
ta sledilna naprava in kmalu mu prične za ovratnik dihati hladnokrvni morilec Chigurh, ki ljubi 
ubijanje in psihološko mučenje svojih žrtev. V dogajanje skuša poseči lokalni šerif Ed, toda obilica 
denarja privabi tudi druge izmečke človeštva.

Ob 20,45 DRUŽINA SAVAGE - Režija in scenarij: Tamara Jenkin

Petek, 18. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises 
Ob 20.30: L... KOT LJUBEZEN - L... like love

Sobota, 19. april 2008
Palača Manzioli Izola ob 20.00

ETHNOINSULA 2008

MITTELEUROPA ENSEMBLE
Sabrina Sparti - voce/ vokal /Mario Framcomo - tromba, flicorno / troben

ta, flugelhom / Furio Romano - sax alto / saksofon / Roberto Favilla - 
pianoforte / klavir / Fiorenzo Gualandris - basso tuba / basovska tuba 

/ Claudio Saveriano - batteria / bobni 
Glasba skupine Mitteleuropa Ensemble se širi v različnih 
smereh ekspersivnega izraza: izhajajoč iz etnične zaklad

nice Balkana (tudi glasbe Klezmer vzhodnoevropskih 
judov) zajema sledi jazza, narodne glasbe oziroma sploš
ne glasbene in literarne mediteranske kulture, tako da se 

približa tako imenovani »Totalni glasbi«.
Prireditelj: Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola/ Pokrovitelji: Občina Izola / 

Ministrstvo za kulturo RS

Kino Odeon
Ob 18.30: L... KOT LJUBEZEN - L... like love 

Ob 20.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises

Nedelja, 20. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises 
Ob 20.30: LJUBLJENA JANE - Becoming Jane Režija: Julian Jarrold 

Igrajo: Anne Hathaway. James McAvov. Julie Walters. James Cfomwell / Mlada Jane Austen bi rada 
postala pisateljica, a ji starši svetujejo, naj si raje najde premožnega moža. Namesto zadržanega 
sina lokalne plemkinje Jane v oči pade postavni, a nekoliko prevzetni prišlek Lefroy, s katerim se 
po številnih nesporazumih vendarle zbližata. Toda Lefroyev premožni stric se z zvezo ne strinja, 
tragičen razplet ljubezenske zgodbe pa Jane navdihne, da ustvari nekatere najbolj pomembne ro- 
mane angleške literature.___________________________________________________ ____

Ponedeljek, 21. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises 
Ob 20.30: * LJUBLJENA JANE - Becoming Jane

Torek, 22. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises 
Ob 20.30: * LJUBLJENA JANE - Becoming Jane

Sreda, 23. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.00: * LJUBLJENA JANE - Becoming Jane 
Ob 20.30: DALEČ OD NJE - R. in s.: Sarah Polley (po zgodbi Alice Munro ) 

Igrajo: Julie Christie. Gordon Pinsent. Oivmpia Dukakis. Kristen Thomson / Fiona in Grant sta 
skupaj preživela več kot 40 let, a sta se naposled prisiljena ločiti, ko ona prične izgubljati spomin 
in se odloči za odhod v negovalni dom. Ko jo Grant po mesecu dni lahko znova obišče, razočaran 
ugotovi, da je Fiona pozabila številne lepe trenutke njunega zakona, ostali pa so neprijetni spomini 
iz burnega začetka njune zveze. Za nenavaden ljubezenski trikotnik poskrbi invalid Aubrey, ki mu 
Fiona namenja obilo pozornosti, kar v Grantu vzbudi nepričakovane občutke jeze in ljubosumja.

Četrtek, 24. april 2008

Kino Odeon
Ob 19.00: Kronike Spiderwick- Režija: Mark Waters 

Igrajo: Freddie Highmore. Sarah Bolger. Marv-Louise Parker. Martin Short, David Strathairn. Nick Nolte. 
Seth Roeen / Uporniški najstnik Jared se z družino preseli v odročno vilo, toda njegovo jezo in razočara
nje prežene odkritje skrivnostne knjige. V njej tičijo fantastični opisi čarobnega sveta in bitij, ki prebivajo 
povsod okrog nas, a se spretno izogibajo našemu pogledu. Na žalost si knjige in oblasti želi tudi zlobni 
grdobec Mulgrath, zato mora Jared s pomočjo brata in sestre odkriti način, kako bi knjigo uničili. Odgo
vori pa se skrivajo na skrajnem robu domišljije, kjer resničnost postane fantazija.

Ob 21.00: DALEČ OD NJE - Awav From Her

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )

Vabimo vas na otvoritev razstave

»SONČNO IN SOČNO«
Branka Rupnika,
ki bo v četrtek, 17. aprila 2008, ob 19.00 uri

v Sončni dvorani, ulica Giordana Bruna 6 v Izoli.
( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Razstava bo na ogled do 7. maja 2008 vsak ponedeljek, sredo in petek ( 17.00-19.00).

galerija INSULA SMREKARJEVA20izola,tei.05/64i5303

20 let GALERIJE INSUL
Vljudno vas vabimo
v Galerijo Insula v Izoli 
v četrtek, 24. aprila 2008 

ob 19. uri
na predstavitev 
Kataloga-zbornika, 
ki je izšel ob
20. obletnici Galerije Insula
in ob 20. uri na otvoritev razstave

Erik Lovko »SOLO FIGHT«
in v Pretorsko palačo v Kopru v sredo, 30. aprila 2008 ob 19. uri v
na otvoritev 2. dela razstave »Solo Fight« Erika Lovk
Razstava bo na ogled do 20. maja 2008. _

Galerija Alga / Kristanov trg 1
razstava slik

Primorske vedute
avtorice

SONJA POVHE

...

" ili- ■

Til1"*srni-

Galerija Salsaverde Gramscijeva 4 - vhod iz Velikega trga 1, Izolaj

1

Giampietro Vianello Casisa
(instalacije)
“Telechiamami”, oziroma “Telepokličime”.

s ■
li

50 let Mestne knjižnice Izola
Mestna knjižnica Izola Oddelek za otroke in mladino 
vabi vse navdušene ljubitelje knjig angleške pisateljice J. K. Rowling 
na pogovor z Jakobom Kendo, prevajalcem, ki je dogodivščine Harryja 
Potterja prestavil v slovenski jezik.

Srečanje bo v četrtek, 17. aprila ob 18h
v čitalnici Mestne knjižnice Izola, Ulica Osvobodilne fronte 15 Livade - Izola. 
Pogovor s prevajalcem bo vodila novinarka radia Koper, Neva Zajc.
Vabimo vas, da sodelujete z vprašanji, ki jih lahko pošljete tudi po elektronski 
pošti na naslov: knjižnica.izola@guest.arnes.si.

"Mestna knjižnica vabi v okviru študijskega krožka
"Svet v dlaneh-skozi druge kulture spoznavamo sebe" 

in študijskega krožka "Pravljice za VDC in druge”
na popotovanje po svetu s pripovedovalsko - glasbeno predstavo 
" Pravljično ReŠetanje radia Študent, v petek, lS.aprila 2008 ob 19.uri v či
talnici Mestne knjižnice Izola, v sodelovanju z društvom za oživljanje zgodbe 
"2 koluta". Nastopili bodo: Ana Duša, Matjaž Štirn in Goran Završnik.

Fotografije Dore Benčič, pletenine 
Damjane Vatovec in keramika Mirele 
Grižonič Sharan
Mestna knjižnica vabi k ogledu razstave čr- 
nobelih avtorskih fotografij Izolanke Dore 
Benčič z naslovom Istrska vrata, oboki in 
okna.
Vabimo vas tudi k ogledu razstave pletenih izdelkov upokojenke Damjane Va
tovec ter razstave keramičnih izdelkov Mirele Grižonič Sharan.

Razstave so odprte do konca meseca aprila.

Likovna kolonija upokojencev
Od danes, 17. aprila do nedelje, 20. aprila 2008 poteka v hotelu Delfin LIKOVNA 
KOLONIJA pod pokroviteljstvom Zveze društev upokojencev Slovenije.
Na letošnji likovni kolonijo sodeluje 12 ustvarjalcev iz sedmih pokrajinskih zvez društev 
upokojencev. Organizatorja in vodji srečanja sta g. Marjan Maznik iz Novega mesta 
in Ema Tibaut iz Veržeja. Družabno srečanje z ustvarjalci in ogled njihovih del bo v 
soboto, 19. aprila 2008, ko bodo na terasi hotela Delfin ob 16. uri pripravili razstavo del 
in izbor 10 najboljših del za razstavo v Cankarjevem domu v Ljubljani v času Festivala 
za 3. življenjske obdobje. Po otvoritvi razstave bo družabno srečanje.

Direktor, Branko Simonovič
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Sanjaj, sanjaj Miško
TUDI JAZ SANJAM, MOJE SANJE SO BILE TAKE :

da je tiste, ki so prodali 648.95 m2 površin v objektu bivše » ENOTNOSTI» 
v Plenčičevi ulici stisnilo pri srcu in so kupnino razdelili vsem bivšim delavkam, 
ki so si za gradnjo objekta odtrgovale dobesedno od ust.

da je Pivovarna UNION kupnino za objekt in zemljišče bivše Polnilnice 
piva » VESNA ob Kajuhovi uličici nakazala tistim, ki so ga zgradili ( bivšim 
delavcem te polnilnice, ki so objekt zgradili v letih 1965-1966 in Občini Izola, ki je 
dala sredstva iz občinskega investicijskega sklada )

da so graditelji MARINE iz dobička ob prodaji privezov in iz dejavnosti po
ravnali vse hipoteke in so Občini Izola vrnili večji del zemljišč od cca 7 hektarjev 
zemljišč, ki so jim bila pred leti podarjena ( glej sanje urednika Mandrača )

da je bil na dražbi prodan nedograjen »plavalni bazen« ob Kraški ulici in 
da so se Občini vrnila sredstava, ki so se zbirala namensko za gradnjo zaklonišč 
( in bila »vložena » v gradnjo tega bazena ), tako je prijetno zmanjšan primankljaj 
v proračunu

da je podjetje, ki je dobilo od Občine namensko zemljišče za kamnolom in 
ga cca 30 let izkoriščalo, to zemljišče po zaključeni eksploataciji vrnilo Občini 
Izola, namensko za gradnjo vsaj 10 ( desetih ) »Saratogi » podobnih lepotcev - blo
kov neprofitnih stanovanj

da je bilo ustanovljeno novo podjetje- delniška družba » ARGOLINA - 
IZOLA » z ustanovnim kapitalom v vrednosti zemljišča bivše tovarne ARGO
in je ta delniška družba pozvala vse bivše delavce in delavke v ARGU vse od prve 
osvoboditve dalje, ki so » združevali delo » ( prosto po Kardelju ) v tej tovarni, da 
posredujejo svoje podatke, ker jim pripada ustrezen solastniški delež ( živeli mali 
delničarji ). Program novega podjetja bo visoko komercialno donosen in bodo vsi, 
ki so tovarno ustvarjali, udeleženi pri dobičku.

da so se spomnili pravni nasledniki bivše opakarne Ruda, da je treba 
sanirati rano v prostoru, ki je ostala od rudokopa in ponudili Občini sredstva za 
sanacijo in tudi delež sredstev, ki so jih zaslužili z odvažanjem izkopnega materiala 
na plato LUKE KOPER, ki je za to plačevala

da so graditelji obalne ceste po 30 letih ugotovili, da bi bilo spodobno, 
da bi, enako kot v drugih občinah, tudi v Izoli plačali za zemljo, ki so jo 
od občine brezplačno dobili za obvoznico okrog Izole in ponudili Občini 
sedanjo ceno za zemljišča.

da je podjetje, ki je postalo lastnik Stavbenika, pozvalo vse delav
ce, ki so s svojim delom ustvarili kompleks delavnic v Izoli ( in tudi v 
Kopru ) da se javijo, ker bodo prejemali dodatek k pokojnini, oziroma rento 
iz poravnane kupnine za te objekte

da se je isto zgodilo tudi vsem članom bivše KMETIJSKE ZA
DRUGE IZOLA , ki so zgradili sedanja objekte AMBASADE GAVIOLI, in 
imajo prav tako pravico na rento od prodanega objakta in zemljišča,
In nati je posijalo sonce in prijetne sanje so se razblinile v nič (M.S.)

Darjanovi veliki (og)lasi. (legalizirani ex-mali Oglasi)

Kupim stare plošče in kasete skupine New Kids on thè Block. 
Bojan
Občina Izola razpisuje natečaj za novo ime mesta, predloge 
pričkujemo do konca meseca, (izvedeli smo, da zaenkrat vo
dita Podgrad in Tomislavgrad.)

Prodam solato z veliko železa, nekaj betona za trdno zdravje.
Cena 2500 eur/kvadratni meter. Zraven dobite še brezplačna 
in glasna navodila za uporabo in serijo najnovejših novic. Ne
premičninsko zelenjavarstvo Celestina.
Prodamo par kubikov zraka na višini deset do petnajst metrov, 
s prekrasnim pogledom na morje. Predvidena gradnja stanovanj. 
Ponudbe in informacije na Stavbeniku.
Vse, ki parkirajo na makadamskem parkirišču pri Gostinski šoli 
obveščamo, da bodo parkirnino in avtomobile v prihodnje pobirali 
rubežniki. Informacije pri Galebu-ne v slaščičarni.
No-vinar Vlado Ostrouška poziva vse stare in nove izolske vinarje, ki 
še niso imeli priložnosti gostovati v kmetijski oddaji, da se mu čimprej 
javijo. Do penzije je namreč na voljo le še nekaj oddaj. (Vabljeni tudi še 
neuveljavljeni izvajalci narodnozabavne glasbe.)
Bar Mariza poziva vse lastnike triciklov rdeče barve, da se čimprej 
v poslovalnici, zaradi kontrole sistema in dolitja tekočin.
Stanovanje v Ljubljani zamenjam za stanovanje ali vikend v Izoli, 
tudi delo na področju skokov v daljino kot svetovalec za 
Pucko.

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA
Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih 
prostorov v najem (Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 
pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih prostorov v najem (Uradne objave 
št. 14/98) in sklepa komisije za oddajanje poslovnih prostorov v najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb 

za oddajo poslovnih prostorov v najem v Izoli:

PREDMET RAZPISA JE ODDAJA PRAZNIH POSLOVNIH 
PROSTOROV

- ALIETOVA 2 - velikosti 65,00 m2
Izklicna cena mesečne najemnine 396,04 €
Namen: trgovina z neživih, ali druga storitvena dejavnost

I. RAZPISNI POGOJI

1. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z 
izbranim najemnikom za nedoločen čas po končani usposobitvi 
prostora. Stroške notarskega zapisa plača najemnik. (Izlicitirana 
najemnina se usklajuje z rastjo drobno prodajnih cen.)

2. Na razpis se lahko prijavijo pravne in fizične osebe.
3. Ponudnik mora v razpisnem roku vplačati varščino v višini treh mesečnih 

izklicnih cen najemnine z upoštevajem izbrane namembnosti . 
Varščino je treba vplačati na naslov Stavbenik, Servisne storitve d.o.o., 
TRR. 10100 0034770033 s pripisom »vplačilo varščine« in poslovni 
prostor na katerega se varščina nanaša.

4. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, ostalim 
pa bo vrnjena v 14 dneh po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudniku se 
bo v primeru podražitev najema varščina do izrabe revalorizirala za 
enak odstotek.
V primeru, da izbrani najemnik odstopi od najema ali v določenem 
roku ne podpiše najemne pogodbe varščina zapade v korist Občine 
Izola. V tem primeru je dolžan poravnati tudi stroške projektiranja.

5. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.
6. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane 

obveznosti, do koncesionarja pa nima poravnanih vseh obveznosti iz 
naslova najemnin že najetih prostorov, bo izločen iz postopka izbire za 
najem po tem razpisu.

7. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter 
navesti višino najemnine, ki jo ponuja in jo je pripravljen plačevati na 
način in pod pogoji določenimi z najemno pogodbo.

8. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki ponudi zahtevani najzanimivej ši 
program dejavnosti (namen).

9. Komisija si pridržuje pravico, da ne izbere nobene od prejetih ponudb in 
nima obveznosti do plačila stroškov ponudniku za izvedbo ponudbe.

II. DOKAZILA

Ponudnik mora ponudbi za najem prostora priložiti: 
potrdilo o vplačani varščini
izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo 
fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu 
potrdilo Ministrstva za finance - Davčna uprava RS, da ima 

plačane vse obveznosti
potrdilo Občine Izola, da ima plačane vse obveznosti do Občine 
potrdilo koncesionarja Stavbenik - Servisne storitve d.o.o., 

da ima poravnane obveznosti iz naslova najemnin (če ponudnik ni 
najemnik zadostuje izjava, da ni najemnik in da nima neporavnanih 
obveznosti)

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

III. DOSTAVA PONUDBE

Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti kuverti 
na naslov Stavbenik - Servisne storitve d.o.o., Polje 9a, 6310 Izola z 
oznako

»javni razpis - ne odpiraj«

Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 6626-820 pri ga. Slavici 
Kovačevič, s katero si prostor lahko ogledate.
O izbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri.

Predsednik komisije za poslovne prostore 
Tomislav VITEZICA l.r



Il riscatto politico 
degli Italiani

Dobbiamo dire sinceramente che appena iniziato lo spoglio 
delle schede elettorali del voto politico di domenica e lunedì 
in Italia, pure nella nostra veste di elettori ancorché residenti 
all ’estero, eravamo stati presi da un senso di sconforto: in Ita
lia anche queste elezioni avrebbero confermato lo status quo: 
cambiano i personaggi al governo, ma tutto il resto rimane 
impaludato nella logica della frantumazione politica.
Con il passare delle ore e con il riassestarsi dei numeri, fi
nalmente ci siamo permessi, noi, che negli ultimi anni non 
abbiamo avuto molte occasioni di vantare le nostre ascendenze 
nazionali, un 'esclamazione di orgoglio e speranza per troppo 
tempo sopito: Brava Italia, finalmente ce l'hai fatta! 
Intendiamoci, non perché il voto ha riportato al governo Ber
lusconi, fatto del resto previsto e scontato, ma perché il voto 
degli Italiani è riuscito a fare quanto i politici e le istituzioni 
non erano riuscite a realizzare in più di un decennio: riportare 
l'Italia in un sistema politico europeo, moderno e auspicato 
da tutti! Sono stati gli elettori che con un 'affluenza dell '80% 
hanno ripulito il Paese dì tutto il sottobosco politico dei piccoli 
principi attenti a tutelare gli interessi del proprio castello e 
del proprio giardino. Tra questi anche qualche vittima illustre, 
come il Partito dell’Arcobaleno di Fausto Bertinotti.
A questo punto, un auspicio: che chi è stato chiamato a go
vernare stia bene attento a non permettere un rimboschimento 
della vita politica italiana. La responsabilità va a chi ha vinto, 
ma anche a chi ha il dovere-diritto di vigilare (è uno delle 
prerogative fondamentali dell’opposizione) che la volontà dei 
cittadini venga rispettata.

Silvano Sau

"Lungo i bordi" I e II
Artisti di cinque città limitrofe si sono presentati a Palazzo Manzioli 
nell’ambito del progetto “Lungo i bordi” per sottolineare i valori che 
vogliono contribuire alla conoscenza reciproca, pur nella diversità delle 
forme, dei contenuti e delle opinioni. La presidente della Comunità degli 
italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi”, Astrid Brenko, nell’inaugurare 
la mostra di una decina di artisti provenienti da Gorizia, Portogruaro, 
Gradisca d’Isonzo e Versa, ha sottolineato l’importanza di iniziative cul
turali che contribuiscono alla conoscenza reciproca attraverso il travaso 
di valori universali che soltanto l’arte può trasmettere. È intervenuto pure 
il Sindaco di Isola, dott. Tomislav Klokočovnik.

Nel corso della seconda serata del ciclo di eventi di poesia e pittura in 
ambito transfrontaliero si sono invece presentati sei poeti che hanno 
letto proprie composizioni. Ha aperto la serata l’isolana Dorina Beržan 
con alcuni quadretti in dialetto spesso carichi di pathos. La capodistria- 
na Isabella Piego ha presentato delle brevi composizioni di carattere 
intimistico, espresisone di sensazioni ed emozioni di un momento. Di 
Tricesimo, Maurizio Benedetti ha recitato alcune interessanti riflessioni 
sui piccoli fatti della vita quotidiana. Di Manuela Pecorari, assente, sono 
state lette alcune liriche caratterizzate dal particolare effetto delle descri
zioni. Interessanti pure le poesie del goriziano Roberto Ferrari, piene di 
considerazioni, spesso amare, sul vivere quotidiano. Infine ha recitato 
alcune composizioni piene di suggestioni, anche ironiche, sulla propria 
vita di ogni giorno Giacomo Sandron, proveniente da Portogruaro.

Protesta dei consiglieri 
italiani per presunte 

scorrettezze al comune di 
Isola nel rapporto pubblico 

con appartenenti alla 
comunità nazionale italiana

In merito a quanto riportato in questi giorni da certa stampa 
locale su presunte gravi scorrettezze da parte di funzionari 
comunali sull’uso della lingua italiana nel rapporto pub
blico con appartenenti alla comunità nazionale italiana, 
i nostri consiglieri comunali Lilia Peterzol e Silvano Sau 
hanno inoltrato al sindaco dottor Tomislav Klokočovnik 
una formale richiesta di indagine su eventuali responsabili
tà. Nella lettera si sottolinea che, se corrispondenti a verità, 
i comportamenti di cui sopra rappresenterebbero una 
flagrante violazione dello Statuto Comunale, del Decreto 
sull’attuazione del bilinguismo nel territorio nazionalmente 
misto del Comune di Isola, e, non per ultima, della stessa 
Costituzione della Repubblica di Slovenia.

Le avventure di Indiana Jones? Bazzecole! I salti nella foresta di Tarzan e Cita? 
Ve li ricordate? Potrebbero impressionare a! massimo i ragazzini dell'asilo! A 
Isola siamo abituati a ben altro: da un paio di mesi a questa parte provate ad 
avventurarvi in Piazza della Repubblica (“le Porte” per gli Isolani). Dovrebbero 
rinominarla in “Piazza de! bravo se ce la fai”! E se dopo averla affrontata un 
paio di volte al giorno, perché devi andare in posta, in banca, al caffè oppure..., 
e alla sera sei ancora integro, se non ti sei slogato una gamba, se non sei caduto 
in un buco comparso improvvisamente là dove due ore prima non c’era, se lo 
slalom tra le varie scavatrici non ti ha provocato nemmeno un graffio, se non sei 
stato costretto a rifare almeno una decina di volte un tragitto che prima c 'era ed 
ora non c’è più, allora vuoi dire che sei veramente fortunato. Dicono che a lavori 
ultimati la piazza, con la sua bella rotonda e - magari - con la sua ancor più bel
la fontana, invoglierà migliaia di turisti a fermarsi nella nostra città ed a spen
dere i guadagni risparmiati in anni di duro lavoro. Anzi, proprio in questi giorni 
è stata pubblicata una nuova carta della regione cosiddetta “Istria Slovena” che 
decanta te bellezze e le vie d’accesso a Capodistria, Isola e Pi rano. Ma provate 
ad entrare a Capodistria con i lavori per la superstrada in corso! E provate ad 
entrare a Isola e, in pieno centro fermarvi per godervi un buon caffè...



SCUOLASCUOLASCUOLA SCUOLA
Una quindicina di alunni, accompagnali dai genitori, da tre insegnanti e dalla preside 
ha effettuato la scorsa settimana un viaggio a Vienna dove ha visitato una scuola locale 
partner europeo del progetto Comenius. Presentate le attività svolte nel campo della ricerca 
nell’ambiente.

Ilprogetto europeo Comenius viene 
sostenuto dall’Unione europea e 
vede coinvolti istituti scolastici di 
tutti gli stati membri e ha lo scopo 
di far conoscere il mondo in cui 
viviamo, di comprendere iproponi-

Scuola elementare Dante Alighieri 
è inserita nelprogetto per il secondo 
anno consecutivo assieme a due 
scuole omologhe della Polonia e 
dell’Austria effettuando scambi di 
conoscenze del rispettivo territorio 
in materia di arte, cultura, folk
lore, musica, tradizioni, botanica 

e zoologia. Scopo dell’uscita viennese, oltre a quello della conoscenza dell’ambiente 
e dei coetanei, è stato quindi quello di portare alcune esperienze fatte e i risultati delle 
ricerche effettuate. Da settembre infatti gli alunni delle prime cinque classi sì dedicano 
allo studio di alcune attività tipiche della nostra regione come la produzione dell’olio, del 
vino, l'estrazione del sale approfondendo il sapere sulla flora del territorio con particolare 
attenzione alle piante coltivate.

menti della Comunità europea e le 
diversità delle sue popolazioni. La

CULTURA CULTURA CULTURA
La compagnia triestina Gruppo teatrale per il dialetto, diretta da Gianfranco Saletta, 
giovedì scorso ha presentato al teatro di Isola La linea di estremo Oriente, tratto dalle 
Maldobrie di Lino Carpi uteri e Mariano Faraguna e adattato da Giorgio Amodeo per 
la regia dello stesso Gianfranco Saletta. Il particolar dialetto, un po’ inventato dai due 
autori, lafa da padrona e i giochi di parole aiutano a tenere viva I ’umanità dei personaggi 
alle prese con avventure di mare non proprio eroiche, questa volta sulle rotte dell’estre
mo Oriente. Non manca il colpo di scena finale che scioglie molti enigmi e diverte il 
pubblico. Il mondo presentato dallo spettacolo rimane fermo in un passato sempre più 
lontano, ma, come sentenziato in una battuta, “la memoria ve xe tufo”. La serata era 
stata organizzata dalla Comunità degli italiani Pasquale Besenghi degli Ughi.

Si è esibito ad Isola con un programma molto impegnativo ed altrettanto incisivo il 
pianista tedesco, Frank Wasser. A proporlo la Comunità degli Italiani Dante Alighieri 
di Isola in collaborazione con l’Associazione Serenade Ensemble di Muggia.
Frank IVasser, un nome importante 
lìdi’universo musicale, è molto 
attivo nel suo campo: è docente, 
concertista da solista e camerista, 
direttore artistico di numerosi festi
val, membro di giurie internazionali, 
registra per radio e CD e direttore del 
Nuovo Berliner Klaviertrio. Al ritor
no dalla tournée in Corea, ha pre
sentato un programma impegnativo: 
la Sonata op. 31 No. 2 “Der Sturm ” 
di Beethoven, i Preludi di Debussy, 
la Toccata op. 7 di Schumann, i Tre 
movimenti di “Petrouchka” e, nel 
bis, uno studio di Šostakovič. Il concerto rientra nel progetto “O V-EST Musica ” ideato 
dall ’associazione muggìesana che comprende quest ’anno sette appuntamenti nell ’area 
del Friuli-Venezia Giulia e dell’Istria.

Presentato a Sacile il progetto musicale Illersberg. All’iniziativa, ideata dal Mae
stro Giuliano Goruppi, partecipano oltre al Coro Haliaetum della CI P. Besenghi 
degli Ughi di Isola anche tre cori del Friuli Venezia Giulia e numerosi solisti. Nu
meroso il pubblico presente. Seconda presentazione al pubblico del progetto musi
cale “Illersberg”. Sabato scorso, al teatro Ruffo di Sacile (Pordenone), il coro misto 
Haliaetum della Comunità degli Italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi” di Isola, 
assieme ai cori “Voci Maschili del Contrà Camolli-Casut” di Sacile (PN), “Legris 
Cantors ” di Percolo (UD), “Corale di Buttrio ” (UD) e ai solisti, Massimo Devitor, 
Enrico Luca, Imma Pastore, Giuseppe Biasutti ed Ermino Amori, accompagnati al 
pianoforte da Elia Macrì, hanno dato vita al concerto “Serata Illersberg”. Il folto 
pubblico ha apprezzato le due rapsodie intitolate Veda Trieste canta, i brani Zogo 
de Fioi, Beati i morti e Nostalgia de Trieste nonché la marcia per pianoforte Casa 
nostra. Ricorderemo che il progetto Illersberg è stato ideato, progettato realizzato 
nonché è diretto da! Maestro Giuliano Goruppi. Il prossimo appuntamento per 
“Serata Illersberg” è fissato per il 17 maggio 2008 al Teatro di Isola.

Si dice e non si dice...
Entriamo nel significato della voce “partita” per dirvi che è un francesismo 
quando riferita a: gioco, festa, gita, divertimento. Corretto invece l’uso di 
partita nel senso di: una certa quantità di merci, d’oggetti. L’etimologia si rifà 
al latino “partire” che vuol dire dividere in parti.

G.S.

Il Mandracchio, foglio della Comunità italiana di Isola
Caporedattore responsabile: Andrea Šumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel, S. Sau, G. Siljan, R. Siljan, A. Šumenjak 
Sede: Piazza Manzìoli 5, Isola, Slovenia
telefax: (+386 5) 616 21 30, 616 21 32, sito Internet: www.ilmandracchio.org 
(Il giornale è iscritto nel Registro dei media del Ministero per la cultura della 
Repubblica di Slovenia al No. 1143.)

Non c'è più religione
Apriamo uno dei nostri giornali e ti troviamo un titolo che recita: 
“Ai politici non interessa il destino di chi compra”. Il nostro primo 
pensiero è andato verso la repentina scoperta dell’acqua calda. 
Infatti, non abbiamo mai conosciuto un politico i cui interessi 
fossero legati alle sorti dei suoi elettori. E risaputo che i politici 
sposano con grande amore l’arte della demagogia. A proposito della 
demagogia desideriamo trasmettervi il contenuto di una preghiera 
che i rappresentanti del popolo del Wisconsin innalzano a Dio 
ad ogni inizio di legislatura. Essa dice: “Dio onnipotente, salvaci 
dalla tentazione di guardare più alle prossime elezioni che alla 
generazione futura; di farci guidare più dagli interessi personali che 
dai principi, e di sacrificare i fatti alle parole. E aiutaci a mantenerci 
indipendenti sia dalla tirannia delle maggioranze che dal terrorismo 
delle minoranze; e soprattutto a resistere agli adescamenti della più 
infame delle prostitute: la demagogia”. Perciò, cari consumatori, è 
nel nostro destino il dover sottostare al menefreghismo di coloro ai 
quali diamo il voto nelle ormai numerose tornate elettorali.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali

Sabato, 19 aprile 2008, ore 20.00, 
Palazzo Manzioli
ETHNOINSULA 2008 - terzo ed 
ultimo appuntamento con il grup
po MITTELEUROPA ENSEMBLE 
composto da Sabrina Sparti - voce, 
Mario Fragiacomo - tromba, flicorno, 
Furio Romano - sax alto, Roberto Fa
villa - pianoforte, Fiorenzo Gualan- 
dris - basso tuba e Claudio Saveriano 
- batteria.
La musica proposta dal Mitteleuro- 
pa Ensemble si pone come punto di 
contatto tra diverse forme espressive, 
attingendo sia dal patrimonio etnico 
balcanico sia includendo le musiche 
legate all’eredità musicale Klezmer 
degli ebrei dell’est europeo, ed im
bocca una strada che tiene conto sia 
del jazz, sia della musica popolare, 
sia di tutta la cultura mitteleuropea, 
letteraria e musicale e quindi avvici
nandosi alla cosiddetta “Musica To
tale”. Organizzazione: CAN Isola.

Martedì, 22 aprile 2008, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
Il Cenacolo IL PERSEO invita alla 
conferenza di Rosanna Turcinovich 
Giuricin sul tema LA ROSA DEI 
TEMPI (con proiezioni). Organizza
zione: CI D. Alighieri.

Mercoledì, 23 aprile 2008, ore 
18.00, Palazzo Manzioli
EX-TEMPORE - premiazione e 
mostra dei lavori. Organizzazio
ne: Scuola elementare Dante Ali
ghieri di Isola.

Giovedì, 24 aprile 2008, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
In occasione della “Settimana mon
diale del libro”, presentazione di libri 
per ragazzi e mostra degli ultimi ac
quisti della Biblioteca Lovisato. Or
ganizzazione: CAN Isola.

Sabato, 26 aprile 2008, ore 18.00, 
Casa di cultura
L’ALLEGRO ZIBALDONE (V Edi
zione) - Spettacolo di varietà con i 
gruppi culturali della CI Dante Ali
ghieri (Cantanti, Minicantanti, Et- 
noTeatro e Filodrammatica). Ospiti 
il complesso bandistico della C.I. di 
Buie e il gruppo di danza della C.I. 
di Parenzo. A conclusione dello spet
tacolo, nel Ridotto del Teatro di Isola 
sarà inaugurata una mostra di lavori

artistici dello STUDIO ITACA Foto 
- Video - Film ART e del Cenaco
lo IL PERSEO, entrambi della CI 
“Dante Alighieri” di Isola. Organiz
zazione: CID. Alighieri.

Attività bibliotecaria

La biblioteca Domenico Lovisato e
la sala di lettura di Palazzo Manzioli 
sono aperte a tutta la cittadinanza dal 
lunedì al venerdì dalle ore 16.30 alle 
19.30.

Si avvisano i bambini e i genitori che 
ogni lunedì, alle ore 17.00, si ten
gono le Ore della fiaba. Si prega gli 
interessati di prenotarsi in biblioteca, 
nell’orario di apertura.

Escursioni

Domenica, 20 aprile 2008, Bassano 
del Grappa
GITA DI UN GIORNO A BASSANO 
DEL GRAPPA. Dopo aver visitato 
la città, nel pomeriggio, la comitiva 
assisterà allo spettacolo del Gruppo 
Folcloristico di Canti Popolari EL 
CANFIN. Per informazioni rivolger
si a Tura Bevitori. Organizzazione: 
CI D. Alighieri.

Sabato, 26 aprile 2008, ore 7.00, 
Stazione degli autobus (presso il 
cantiere navale)
Partenza per la visita ai castelli 
nell’Istria croata e alla riscoperta 
dell’Istria bizantina. La gita è riser
vata ad una cinquantina di soci e soci 
-sostenitori della CI P. Besenghi degli 
Ughi di Isola. La quota d’iscrizione è 
di 20 Euro per persona e comprede il 
viaggio, il pranzo e le bibite. Le iscri
zioni sono aperte da lunedì 7 aprile 
a giovedì 17 aprile, comunque fino al 
raggiungimento del numero massimo 
di partecipanti. Gli orari d’ufficio 
sono dalle 16,30 alle ore 18,00 ogni 
lunedì e giovedi.

Attività ricreativa e spor
tiva
Venerdì, 25 aprile 2008, ore 17.00, 
Parco Arrigoni
La squadra di Bocce inizia il cam
pionato nella seconda lega del Lito
rale sloveno.
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KRIMINALNE

Odšel je z opremo
Stanodajalec je policistom prijavil, da 
je bivši podnajemnik ob odhodu odtujil 
dele opreme stanovanja. S tem dejanjem 
je lastnika oškodoval za 500 Evrov.

V bolnici še kradejo
Neznanec je v garderobnih prostorih 
SB Izola eni od uslužbenke odtujil GSM 
znamke NOKIA, tip 530. Zoper storilca 
sledi kazenska ovadba.

Veže niso varne
Iz veže stanovanjskega bloka je nekdo 
ukradel zložljivo kolo za na barko iz 
Inoxa, znamke Dl BLASI. Materialna 
škoda znaša 300 Evrov.

Hiter je bil
Na parkirišču pred prodajalno je nezna
nec iz osebnega avtomobila ukradel de
narnico, v kateri je imela oškodovanka 
osebne dokumente in bančne kartice. 
Kljub takojšnjemu preklicu bančne kar
tice je s pomočjo PIN, ki je bila v denar
nici, dvignil gotovino na bankomatu. 
Občane opozarjamo, da v vozilih ne pu
ščajo vrednih predmetov, prav tako pa 
PIN kod nimajo izpisanih in shranjenih 
v denarnicah.

Alko lestvica:
0.75, 0.64, 0.63, 0.49, 0.43 mg/l in 1 
primer odklona preizkusa alkoholizira
nosti.

V soboto 12. aprila so izolski gasilci, 
združeni v prostovoljno gasilsko druš
tvo Izola imeli svoj redni občni zbor na 
katerem so izvolili tudi nekaj novih čla
nov vodstva, novi poveljnik društva pa je 
postal Egon Lovrečič. Prisotni člani PGD 
Izola in gosti, ki jih ni bilo malo, so bili 
razočarani, da na tako pomembnem let
nem občnem zboru, na katerem se pre
gleda celotno prostovoljno delo društva, 
ni bil prisoten predstavnik občine.
Pa bi imel kaj slišati, saj so v letu 2007 
operativni člani PGD Izola sodelovali na 
39 požarnih intervencijah. Vozila so 37 
krat izpeljala na gašenje požarov, 2 krat 
pa so priskočili na pomoč občanom pri čr
panju vode iz objektov. Za intervencijie je 
bilo skupaj uporabljenih 1567 prostovolj
nih delovnih ur.
Občanom v zaledju Izole smo z vozilom 
aviocisterna TAM 150 pripeljali 137 krat 
vodo in za to porabili 418 prostovoljnih 
ur. Izolski gasilci so bili solidarni tudi ob 
lanskoletnih poplavah na Gorenjskem saj 
so dva dni pomagali v Železnikih en dan 
pa v Bohinju, za kar so žrtvovali 258 de
lovnih ur. Vsako soboto izdajajo na sedežu 
društva dovoljenja za kurjenje v naravnem 
okolju. Izdanih je bilo 729 dovoljenj.

■■

Rajši policistu kot taksistu
Policisti so intervenirali na javnem kra
ju, kjer je javni red in mir kršila tuja 
državljanka, ki je v vinjenem stanju kri
čala in žalila taxista, prav tako pa mu ni 
hotela plačati storitve. Ker je ob priho
du policistov, kljub ukazu da s kršitvijo 
preneha, s to nadaljevala, je bilo zoper 
njo odrejeno pridržanje in izrečena glo
ba v višini 407 Evrov.

Servisi bodo veseli
Ponoči so, do sedaj še neznani vandali, 
na parkirišču v Kortah razbili stekla na 
kar 12 vozilih in s tem dejanjem povzro
čili za cca 2400 Evrov materialne škode. 
Policisti intenzivno zbirajo informacije 
v zvezi storilcev kaznivega dejanja poš
kodovanja tuje stvari..

Vse je bilo narobe
Policisti so zaustavili voznika kolesa z 
motorjem. V postopku so ugotovili, da 
vozi brez vozniškega dovoljenja, pod 
vplivom alkohola, zasegli pa so mu tudi 
kolo z motorjem, ker ni znal pojasniti 
lastništva.

Statistika
Policisti so obravnavali še 2 prometni 
nesreči I. kategorije, 8 x poškodovanj 
vozil na parkiriščih, 2 primera vožnje 
brez vozniškega dovoljenja in neregi
striranih vozil in 2 primera odvzema 
prepovedanih snovi, za katere se sumi, 
da gre za drogo.

Zato so vsako soboto in nedeljo v pri
pravljenosti štirje operativni gasilci, da v 
primeru požara priskočijo občanom na 
pomoč. Med letom so se tudi operativni 
gasilci izobraževali, saj je 12 članov opra
vilo izpit za gasilca, po trije pa za nižjega 
gasilskega častnika in častnika. Skupno z 
ostalimi društvi radioamaterji, taborniki, 
potaplači in PGD Korte so izvedli dvod
nevno vajo “Neurje 2007”.
Na osnovni šoli Vojke Šmuc in v Livadah 
je organiziran krožek društva mladi ga
silec, da se tako poskrbi v društvu za pod
mladek. Ob koncu vsakega šolskega leta 
se opravi z mladino preverjanje znanja 
in se jih nagradi z usreznimi medaljami 
in priznanji. Za nagrado pa so bili starejši 
pionirji odpeljani v muzej Metlika in v ter
me Čatež, mlajše pa smo peljali na pano- 
ramski-letalski izlet iz letališča Sečovlje. 
Za pomladek smo priskrbeli štiri osebne 
računalnike in internetno povezavo. Po
stavili smo tudi spletno stran društva.
Da se društvo pridobi nekaj dodatnega de
narja, opravljajo operativci požarne straže 
na raznih občinskih prireditvah. V letoš
njem letu pa smo uvedli tudi članarino, saj 
imamo vedno premalo sredstev za nakup 
zaščitne opreme, ki je nujno potrebna pri 
intervencijah. Predsednik Andrej Komel 
je za štiriletno mandatno obdobje pove
dal, da bi radi predstavili gasilski dom 
iz centra Izole na obrobje, saj na vsako 
intervencijo pri izvovu kršijo cestno 
prometne predpise. Iz garaže doma ne 
morejo z vozilom izpeljati drugače kot 
da gredo v enosmerno ulico. Velika že
lja operativnih gasilcev je nakup novega 
gasilskega vozila GVC 16/25.
Vsi prisotni gosti so izolskim gasilcem 
zaželeli čim več uspehov in realizacijo 
plana.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Mlada, urejena izolska družina z 
otrokom išče podnajemniško enosob
no stanovanje v Izoli. Možnost najema 
za daljše obdobje. Tel.: 040 374 103
- Mama z otrokom najame 1,5 sobno 
stanovanje v Izoli. Tel.: 041 234 591
- V centru Izole, Postojnska, proda
mo prostorno, sončno 3SS v izmeri 
65 m2, v II. nadstropju stanovanjske 
hiše v nizu, s pripadajočim sorazmer
nim deležem podstrešja in nekaj sku
pnega prostora vse skupaj 73 m2, vsi 
priključki, klasična kurjava, možnost 
parkiranja na lastniškem delu vrta. 
Stanovanje je potrebno obnove. Vse 
dodatne informacije na tel. 040 260 
397.
- V Izoli najamem garsonjero ali eno
sobno stanovanje, tel 041 508 204
- Par srednjih let, brez otrok, išče gar
sonjero ali enosobno stanovanje v 
Izoli, tel 041 213 507
- V Ankaranu zamenjam dvo-sobno 
stanovanje v prvem nadstropju za 
enako ali večje z doplačilom v Izoli, 
tel. 05/ 6527 533
- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJ
NO POTREBUJE STANOVANJE (eno 
ali dvosobno) za nedoločen čas. Naj
emnina do 350 EUR. tel 040 245 684 
dosegljivo dopoldan ali 031 287 844 
dosegljivo ves dan.
- Mlad par išče enoinpol ali dvosobno 
stanovanje v Izoli za daljše obdobje, 
tel 051 80 44 80
- Mlad in urejen par (brez otrok) NUJ
NO išče primerno veliko stanovanje na 
mirni lokaciji. 041 717 489 (popoldan) 
ali 041 760 964
- V Izoli ali okolici kupim ali zamenjam 
(Ljubljana) garsonjero ali manjše stano
vanje. tel 041 759 947
• V Izoli ali okolici najamem garsonjero 
za daljše obdobje, tel 040 701 108

Vozila

- Prodam nov Tomosov Avtomatik znamke 

Youngstr. tel 031 877 464
- Prodam Renault Clio, 1.400 ccm, bencin, 
75 KM, letnik 1999, registriran do marca 
2009. Avtomobil ima 5 vrat z vso dodatno 
opremo, je redno servisiran in ima zimske 
gume. Pokličite: 031 375 979
- Opel ASTRA karavan 1,6 SW, letnik 96, 
prevoženih 140.000 km, ugodno prodam. 

Informacije: tel.: 041 393 585
- Skuter Sim 50 cc prodam, tel 040 794 054
• Motor “chopper” Kimko 125, prevože
nih 15.000 km, zelo dobro ohranjen, nove 
pnevmatike, črne barve, prodam za 1.000 
Eur. Ogled je možen v Izoli po dogovoru. 
Informacije: 041 584 056

Delo

- Zaposlim natakarja in več študentov za 
strežbo v lokalu Istra, Tel.: 041 345 605

S prekrškom na intervencijo

- Čistim, likam, starejšim ljudem, lx ali 
večkrat tedensko. Skuham tudi obrok hra
ne. Sem čista in urejena. 041 254 886 
-Gostilna Istra takoj zaposli kuharja. Infor
macije na tel. 041 345 605
- Iščem hišo na obali v naravi ali z več
jim vrtom, ki potrebuje skrbnika in nudi 
bivanje. Po poklicu sem inž. agronomije 
in bi z velikim veseljem urejala vaš vrt. 

tel 040 551 491
-Iščemo m/ž ( lahko tudi upokojena) za 
delo v čistilnici “Suzi” Lucija, polovičen 
delovni čas. tel 041 707 621
- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan 
ali po nekaj ur. tel 031 310 410
- Iščem delo v dopoldanskem času. 
Izkušnje iz umetnosti, leposlovja, go
stinstva. Iščem tudi delo trgovke, vna- 
šalca podatkov, hostese, receptorke, 
pisarniško delo) Od tujih jezikov znam 
italijansko in angleško. Računalniško 
znanje osnovno, dosegljiva sem na 041 
717 489 od 15.00 ure dalje
- Izkušena medicinska sestra nudi nego 
in pomoč na domu. tel 031 241 845
- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zaba
vah in obletnicah za srednjo generacijo 
tel 031 578 327
- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 
bolnim pri osebni negi in gospodinjskih 
opravilih. 031 631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 
354 048
- Iščemo delavko za čiščenje poslovnih 
prostorov (poned.) tel.: 041 512 783
- Ponovno bi rada prijela v roke svojo preč
no flavto, zato iščem potrpežljivega učite- 
Ija/ico, ki bi me spet popeljala po tipkah 

tega instrumenta. Jana: 031 708 116
- Dnevni bar v Izoli išče delavko za delo 
v strežbi z možnostjo stalne zaposlitve, 

tel: 041 400 404
• Ponujam delo v strežbi in pomoč v pi- 
zzeriji za daljše obdobje. 041 827 039
• Pizzeria na obali zaposli izkušenega 
picopeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za osnov
ne in srednje šole Gsm: 041 287 425
• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855
• Starejšim nudim pomoč na domu Tel.: 
041 233 451
• Za skromno nadomestilo nudim pomoč 
pri čiščenju in pomoč starejšim ljudem pri 
vsakdanjih opravilih. Tel.: 051 251 211
• Starejšim obolelim ter drugim, nudim 
pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno
- Prodam predvajalnik DVD prenosni Phi
lips + dodatni nastavki za avtomobil za 170 
EUR(nov mar 08 - 3 leta garancije); 2XCD 
Inexs za 6 EUR; Leonardo da Vinci 6EUR; in 
leseno ročno izdelano stensko uro Metulj za 

20 EUR. tel 040 542 390
- Kuhinjsko mizo potrebujem.tel 041 275 217
- Otroški sedež za avto potrebujemo, tel 

031 258 498
- Štiri čudovite mladiče volčjaka, stare 6 
tednov oddajam. Tel.: 031 847 394
- Prodam dobro ohranjeno zakonsko po
steljo z jogijem, tel 041 345837
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^)Diagnoza+

Izognite se dolgim 
dnevom čakanja 
na specialistične 
zdravstvene preglede

KAKO?
Z zavarovanjem za 
specialistične zdravstvene 
storitve** Vzajemna Diagnoza*. 
Vi pokličete, mi vam uredimo 
obisk pri zdravniku znotraj 
zdravstvene mreže Vzajemna/Vet.
‘‘specialistični pregledi, diagnostični in terapevtski 
postopki, protibolečinske terapije in zahtevni terapevtski 
postopki

KAKO DO ZAVAROVANJA IN 
DODATNIH INFORMACIJ:
- v poslovalnicah Vzajemne,
- na brezplačni telefonski številki

080 20 60,

- na spletni strani www.vzajemna.si.
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m Vzajemna «cmm
Jaz zate, ti zame. www.vzajemna.si
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Zmeda v podzemlju
Na zgornji fotografiji ni kakšna abstrak
tna slikarija, ampak zelo resen načrt 
inštalacij pod bodočim krožiščem na 
trgu republike. Pod bodočim asfaltom 
in tlakovci ter zelenico v sredini namreč 
nastaja zapleten sistem različnih cevi po 
katerih se pretaka voda in fekalije, tečeta 
električni tok in plin, hitijo televizijski in 
telefonski signali, ob tem pa še optični 
kabli, napeljava za morebitno fontano in 
še kaj. Skratka, gneča.

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezerva* miz on/ 075953
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